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П Р О Т О К О Л 
№ 39 

 
от тридесет и деветото заседание на Великотърновски общински съвет, 

проведено на 29.03.2018 г. от 09.00 часа в залата на Община В. Търново. 
Присъстват 36 общински съветници. Отсъства Александър Нанков. 

 
 
Заседанието беше открито от председателя на Великотърновския общински 

съвет – г-н Венцислав Спирдонов. 
 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проектът за дневен ред е от 40 точки. 

 
1. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 1995/07.03.2018 г. 
2. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 2004/14.03.2018 г. 
3. Бюджетна прогноза за периода 2019-2021 г. на постъпленията от местни приходи и 

на разходите за местни дейности, Вх. № 2008/16.03.2018 г. 
4. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 28.02.2018 г. на 

Община Велико Търново, Вх. № 2015/16.03.2018 г. 
5. Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено участие по проект 

„Развитие на модерна образователна инфраструктура в гр. Велико Търново, Вх. № 
2014/16.03.2018 г. 

6. Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните данъци на територията на Община Велико Търново, Вх. № 
1986/28.02.2018 г. 

7. Отчет за 2017 г. за изпълнение на Програма за опазване на околната среда на 
територията на Община Велико Търново 2015-2020 г., Вх. № 2040/16.03.2018 г. 

8. Отчет за дейността на Местната комисия за борба срещу противообществените 
прояви на малолетните и непълнолетните за 2017 г., Вх. № 2007/16.03.2018 г. 

9. Отчет по изпълнение на Програма за детето на Община Велико Търново за 2017 г. 
и Програма за детето на Община Велико Търново за 2018 г., Вх. № 2011/16.03.2018 
г. 

10. Отчет на План за действие за 2017 г. и План за действие за 2018 г. за осигуряване 
на равни възможности за хората с увреждания в Община Велико Търново, Вх. № 
2010/16.03.2018 г. 

11. План за действие на Общинския съвет по наркотични вещества за 2018 г. и Отчет 
за дейността на Общинския съвет по наркотични вещества за 2017 г., Вх. № 
2009/16.03.2018 г. 

12. Увеличаване на капацитета на разкритата социална услуга в общността „Център за 
обществена подкрепа“, гр. Велико Търново, Вх. № 2012/16.03.2018 г. 

13. Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и процедури, 
свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни начала 
с репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново, Вх. № 
2013/16.03.2018 г. 

14. Промяна на регистрацията по БУЛСТАТ на Младежки дом, гр. Велико Търново, 
Вх. № 2033/16.03.2018 г. 
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15. Намаляване на началната цена и определяне метод на приватизация за продажба на 
общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, 
Вх. № 2044/21.03.2018 г. 

16. Намаляване на началната цена и определяне метод на приватизация за продажба на 
общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, 
Вх. № 2045/21.03.2018 г. 

17. Изкупуване на недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 2032/16.03.2018 г. 
18. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Беляковец, Вх. 

№ 2019/16.03.2018 г. 
19. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Самоводене, 

Вх. № 2020/16.03.2018 г. 
20. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Арбанаси, Вх. 

№ 2031/16.03.2018 г. 
21. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 

Търново, Вх. № 2017/16.03.2018 г. 
22. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Шереметя, Вх. 

№ 2025/16.03.2018 г. 
23. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. 

№ 2029/16.03.2018 г. 
24. Предоставяне право на управление върху имот публична общинска собственост, гр. 

Велико Търново, Вх. № 2028/16.03.2018 г. 
25. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ в 

полза на читалище, с. Церова кория, Вх. № 2021/16.03.2018 г. 
26. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Беляковец, Вх. № 

2022/16.03.2018 г. 
27. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. 

№ 2023/16.03.2018 г. 
28. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Дичин, Вх. № 

2024/16.03.2018 г. 
29. Списък за 2018 г. на общинските жилища по предназначение, брой, вид и 

местонахождение, Вх. № 2016/16.03.2018 г. 
30. Определяне на основна месечна наемна цена за 1 кв.м. полезна площ на 

общинските жилища за 2018 г., Вх. № 2018/16.03.2018 г. 
31. Предоставяне на общинско жилище за нуждите на ТП Държавно Горско 

Стопанство „Болярка“, гр. Велико Търново, Вх. № 1984/27.02.2018 г. 
32. Включване на общинско жилище – апартамент, гр. Велико Търново, в списъка на 

жилищата за продажба, Вх. № 2026/16.03.2018 г. 
33. Включване на общинско жилище – апартамент, гр. Велико Търново, в списъка на 

жилищата за продажба, Вх. № 2027/16.03.2018 г. 
34. Отмяна на Решение № 842/26.10.2017 г. на Великотърновски общински съвет за 

продажба на общински жилищен имот, Вх. № 2030/16.03.2018 г. 
35. Доклад за изпълнение на Общия устройствен план на Община Велико Търново, Вх. 

№ 1959/12.02.2018 г. 
36. Одобряване на Проект за ПУП за реализиране на обект: Рехабилитация и 

реконструкция на улична мрежа в гр. Велико Търново, Вх. № 2034/16.03.2018 г. 
37. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за ПУП, с. 

Къпиново, Вх. № 2035/16.03.2018 г. 
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38. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за ПУП, гр. 
Велико Търново, Вх. № 2036/16.03.2018 г. 

39. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за ПУП, гр. 
Дебелец, Вх. № 2037/16.03.2018 г. 

40. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за ПУП, с. 
Леденик, Вх. № 2038/16.03.2018 г. 

 
Постъпило е заявление за изказване от гражданин. Преди да преминем към 

дневния ред, на основание чл. 93, ал.1 от Правилника, давам думата за изказване на Делян 
Павлинов Генчев. Изказването е в рамките на пет минути. 

Г-н ДЕЛЯН ГЕНЧЕВ: Поводът да се видим днес е скандално известната 
скейтбордна площадка, изградената между улиците „Илия Янулов” № 3 и „Мария 
Габровска” № 6. 

От височината на тази трибуна искам да Ви попитам: Вие, Общинският съвет, и 
г-н Панов, докога ще продължавате да се гаврите със своите избиратели и Ваши 
работодатели? 

Гаврата започна още с избора на място за единствената скейтбордна площадка 
във Велико Търново преди шест години, само на шест метра от жилищния ми блок, и 
продължава с името на схемата „Зелена и достъпна градска среда”. Резултатът от 
изпълнението е 2 декара бетон и асфалт. 

Гавра е размиването на отговорността от община Велико Търново в лицето на 
кмета г-н Панов, който вече три години не ни казва кой точно реши мястото на площадката 
да бъде там. 

Гавра е лъжата за проведеното обществено обсъждане, обявено от понеделник - 
17.12.2012 г., за петък - 21.12.2012 г., за което има 36 анонимно попълнени електронни 
карти. 

Гавра е също нежеланието на община Велико Търново вече трета година, в 
лицето на г-жа Мариела Цонева, естествено - от името на кмета г-н Панов, да не попита 
официално МРРБ относно процедурата за преместване на площадката. Г-н Илчев Ви е казал 
на предната общинска сесия, че може да се случи с допълнително споразумение. Защо не го 
правите? 

Гаврите се и с директора на РЗИ, който, цитирам от делото по случая, е 
посочил, че в Инспекцията не са постъпвали проектни документации по издадените за 
обекта разрешение за строеж и удостоверение за въвеждане в експлоатация. Разглеждането 
на проекта в ИСУТ при община Велико Търново не е извършено в присъствието на 
представител на РЗИ. Това са данни по делото. И ако г-жа Недева не затвори или Вие не 
преместите площадката, ще стане клиент на прокуратурата заради неизпълнение на съдебно 
решение, с което на РЗИ е указано да спре от експлоатация площадката. 

Гаврите се със законността в Република България, погазвайки влязло в сила 
решение на български съд за затваряне на площадката. Някой от Вас не зная дали е чувал за 
Монтескьо, за разделение на властите? Надявам се да е така! 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Генчев, ако може, по-внимателно 
спрямо съветниците! 

Г-н ДЕЛЯН ГЕНЧЕВ: На предишната общинска сесия Г-н Панов Ви е 
запознал с протоколи от РЗИ, с които през месец август, миналата година площадката първо 
е била затворена, след което двата протокола, три дни по-късно, са: първият - за затваряне 
на площадката, и вторият - за замерване на шума. При замерването на шума Ви се е 
похвалил, че са замерени 31,4 децибела при гранични стойности 35 децибела. Говорим за 
проникващ шум – това е шум при затворени прозорци и врати в апартаментите. Това са 
само 3,6 децибела под лимита, който е разрешен по Наредба. Само да Ви кажа: замерени са 
нива при затворена площадка. Ще Ви споделя една тайна: моята кола не отделя никакъв 
шум и никакви въглеродни емисии, когато не работи. Малко по-голямо уважение към нас, 
гражданите! 

Многократно в заключението от съдебно-техническата експертиза, както и в 
решението на съда е казано, че изграденият обект и експлоатацията му не съответстват на 
изискванията на Наредба 9 и Инструкция 34 и т.н. И забележете: „инвестиционният проект 
за строеж на баскетболно игрище и площадка за скейтборд не е изготвен в съответствие с 
изискванията на Инструкция…” и т.н. 

Г-н Панов също на предната общинска сесия е подхранил страховете на хората 
и каза, че това място щяло да бъде използвано за строеж на блок. Никога не е имало такова 
нещо. Ако има, нека ми бъде показано официално! 

На същата общинска сесия г-н Панов е отправил недопустими обвинения за 
нарушаване (цитирам) „целостта на част от площадката от страна на живущите” - очевидно 
насочено срещу хората, които са се подписали срещу ситуирането на площадката там, а не 
срещу тези, които са се подписали „за” и живеят на 1 км оттам. Във връзка с горното, мои 
съседи замислят завеждане на колективен иск срещу г-н Панов за обезщетение за вреди от 
набеждаване в престъпление. Подобен иск ще бъде заведен и срещу РЗИ. 

Най-голямата гавра ще е, ако не преместите площадката, защото същата ще 
бъде затворена. И не Вие, хората в таза зала, а всички великотърновци ще се наложи да 
връщат едни 7 300 000 лв. по тази програма. Става въпрос за девет площадки. И пак казвам: 
г-н Илчев Ви е подсказал решението: питате, разрешават Ви. Нямам нищо против спорта, 
нямам нищо против площадката, но е единствената скейтбордна площадка, на 6 метра от 
блока ни. 

Между другото, не зная да Ви припомням ли как бяхме репресирани аз и моята 
съседка, подала другия сигнал, които сме представители на тези над 100 души, които са се 
подписали: викани, посещавани от полицията, водене на следствие и т.н. 

Надявам се Общинският съвет да не поставя в такава неудобна ситуация г-жа 
Недева и да си свършите работата, а именно да преместите площадката и по този начин да 
запазите тези пари във В. Търново, а не да ги връщаме! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преди да преминем към обсъждане на 
дневния ред, искам да ви информирам, че с писмо, вх. № 2052 от 28.03.2018 г., кметът 
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оттегля свое предложение, вх. № 1984 от 27.02.2018 г. относно предоставяне на общинско 
жилище за нуждите на Държавно горско стопанство „Болярка“. 

Поради отсъствие на Кмета предлагам питанията да отпаднат от дневния ред на 
днешната сесия. 

Давам думата за изказвания по дневния ред. 
Г-жа ИРЕНА СТАСИНОПУЛУ: След като получих материалите за 

комисиите и след като се запознах с дневния ред за днешната сесия изключително много се 
притесних, като видях, че липсва основната точка, която трябваше да разгледаме днес – 
„Информация и анализ за касовото изпълнение на бюджета”. Нося един лист, който не е 
хвърчащ лист – това е нашето решение от 21 декември 2017 г. - Решение № 894 на 
Великотърновския общински съвет за График за основните точки в дневния ред за всички 
сесии през първото полугодие. За днешната сесия първа и най-важна точка е „Отчет за 
касовото изпълнение на бюджета”. Запознавайки се с дневния ред и подробно с 
материалите, такъв липсва. Правя предложение да бъде включена тази точка, и то като 
първа, след питанията, които днес няма да бъдат четени. 

Искам да обърна внимание, че кметът организира изпълнението на решенията 
на Общинския съвет, а не обратното. Това означава, че след като ние сме взели това 
решение, би трябвало администрацията, кметът на общината, да се съобрази с него и днес 
трябваше да гледаме отчета за изпълнение на бюджета. И ако някой апострофира и каже, че 
всъщност не е бил готов, аз се запознах с бюджетната прогноза и в нея има отделна графа, в 
която пише: „Отчет 2017 г.”. Тази бюджетна прогноза е входирана на 15 или 16 март в 
Общинския съвет, за да я разглеждаме днес като първа точка от дневния ред. Значи, че 
преди това отчетът вече е бил готов. 

Правя предложение да бъде внесена като точка 1 в дневния ред. В случай че 
това не може да бъде направено, тъй като наистина няма отчет като материал, считам, че 
ние трябва да помислим какво правим с Решение № 894 от 21.12.2017 г.. Това е нашето 
решение и то не се изпълнява. Ако продължава така, ще трябва на следващото заседание да 
вземем решение за отмяна на Решение № 894. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Като въведение преди сесията един съветник от ГЕРБ 
дружелюбно ме предупреди да сме по-кротки. В контекста на тази кротост аз кротко ще 
припомня, че има едно решение на ПК по ЗГООС, с което кметът да информира, постъпили 
ли са документи; изобщо каквото и да било, в общината относно отдаването на концесия в 
територията на община Велико Търново на терен в землището на с. Балван за добиване на 
варовик. Тази процедура е задействана през 2012 г. от Министерството на икономиката. 
Вече е 2018 г. Това място е най-високото място и под него от едната страна са Балван, Ново 
село, Ветринци, а от другата страна са Русаля, Мусина и другите населени места. 

Въпросът е изключително сериозен, има събрана подписка от жителите на село 
Балван. Има случай на бездействие на властите в град Трън, когато обявиха референдум 
точно по такъв казус. Не зная дали ще се стигне дотам и тук, но вероятно ще се стигне, ако 
се бездейства. В случая се бездейства. Аз не виждам тази точка включена в дневния ред, 
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независимо че кметът отсъства. Независимо че отсъства, той има заместници, те могат да 
докладват за това, той може да ги информира. 

Така че не ми е ясно защо тази точка не е включена в дневния ред и предлагам 
тази точка да бъде включена, а ако не може да бъде включена, ние да направим извънредна 
сесия, в която да бъдат включени извънредно тези точки, тъй като те са особено важни – 
както отчетът за бюджета, така и тази, която се отнася за концесията за варовик в община 
Велико Търново, така и вероятно други точки, които ще бъдат споделени след малко. 

Правя предложение тази точка да бъде включена в дневния ред. 
Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Правя обратното предложение за включването на 

точката за отчета на бюджета за 2017 г. Аргументите ми са следните: дневният ред, който 
сме приели през месец декември, има препоръчителен характер, той няма нормативен 
характер. 

Ако внесем в този момент разглеждането на бюджета, ще нарушим закона два 
пъти. Първия път, защото не е протекло обществено обсъждане; втората причина, за да не 
протече обществено обсъждане е, че има нормативни срокове за организацията и времето, в 
което то трябва да бъде организирано. От 16 март досега няма необходимото време, за да 
бъде организирано това  обществено обсъждане и да бъде включена тази точка в дневния 
ред. 

В допълнение ще кажа, че законовият срок за обсъждането на отчета за 
бюджета е месец август на текущата година. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: С цялото ми уважение към Вас, г-н Иванов, 
аргументите Ви са несъстоятелни. Г-жа Стасинопулу Ви каза: внесено е на 16 март. Кога е 
било готово, ние казахме още тук, когато обсъждахме отчета на кмета за изпълнение на 
Програмата му. Тогава той разполагаше с една камара данни с точност до стотинката. 
Администрацията е можела много по-рано да организира това обществено обсъждане и да 
се спази точката в дневния ред. 

Като няма основание, ние, ако се уважаваме като орган, трябва да вземем 
решение да отменим това си решение. И още в началото на мандата категорично 
протестирах да се приема само график и който, каквото му хрумне, да си го внася. 

Извинявайте, не може така! Или уважаваме този орган, на който сте заместник-
председател, г-н Иванов, или не зная какъв орган сме. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Витанов, това е 39-тата сесия; аз не 
зная дали е имало една сесия, без да всявате страх. Сега: „с кариерите ще ни обгазят”. 
Миналата сесия беше „биологичната бомба”. Г-н Нейко Генчев ще направи книга на 
страховете, които всявате. 

Не може да се управлява със страх, г-н Витанов! Страхът е вреден за едно 
гражданско общество. Ние искаме да се управлява с взаимен диалог, не със страх. Вие сте 
казали в комисията по ЗГООС, ще бъде изготвено становище в комисията, ще бъде 
обсъдено, ако има нужда ще се разгледа и на сесия. Защо в момента хвърляте поредната 
„биологична бомба”? Какъв е смисълът, освен да всявате страх? Хората вече не искат страх, 
ние не живеем в партизанските времена. Ако може, да разискваме по други теми! 
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Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Първо, като дуплика: решение на Общинския 
съвет, с което приемаме графика за полугодието, е решение на Общинския съвет, не 
декларация, не обръщение. Има императивен характер и кметът е длъжен да го изпълни. 
Ако няма възможност, ще помоли Общинския съвет да промени решението на Общинския 
съвет и ще даде дата, ако трябва ще предложи извънредно заседание. 

Още по-малко, г-н Председател: има решение на комисия. Тогава за какво 
правим комисиите, след като комисията е взела решение да се внесе информация за Балван 
и за Русаля? Това е решение на комисията, което Вие сте длъжни да го заложите и да го 
изпълните. Тогава разпуснете комисиите на Общинския съвет и еднолично решавайте! 
Както виждам, Председателският съвет много добре се справя, даже дневният ред не е 
направен, както трябва. Вече половин час се занимаваме с дневния ред. Ако бяхте 
направили дневния ред, както трябва и да кажете, че няма отчет на бюджета и че ще го 
отложим за следващото заседание, всичко щеше да е окей. 

Обаче какво правим, при положение че на 7 март нашата група общински 
съветници внесе при Вас искане да се свика извънредно заседание на Общинския съвет по 
един много голям проблем. Може би пак трябва да дойдат гражданите! На следващото 
заседание сигурно ще дойдат не само гражданите от „Триъгълника”, а ще дойдат и 
гражданите от Балван, ще дойдат гражданите от Старата част. Просто тук ще се съберат 
всички граждани, където Вие се опитвате нещо да направите: да усвоите едни средства - 
както каза и министърът. Стана така, че министърът на регионалното развитие отговори на 
въпрос на депутат, докато кметът на община Велико Търново се яви на работа да обясни на  
общинските съветници и на гражданите на община Велико Търново, какво се случва. И 
кметът пак го няма. Да не е абдикирал от власт? Ще идва ли на работа въобще? 

Какво става с доклада и изслушване на кмета относно „Установяване на 
нарушение при изпълнение на проект „Основен ремонт на съществуващата водопроводна 
мрежа и приложение на мерки, процедури, срокове, финансови параметри”? Няма 
извънредна сесия, няма информация за редовното заседание, няма нищо. Чухме от 
министъра: „Абе, кметът на общината отговаря”. Изми си ръцете, както РЗИ си изми ръцете 
с шума и ги натискат по политическа линия да вземат съответните решения. По същия 
начин и РДНСК ги заведоха на едно място, на 1 кв.м, където тръбата е на метър отдолу. 
Защо не разкопаят на друго място? Защото ще си заминат. 

Ясно е.  Управлението на ГЕРБ е вредно за държавата, вредно е за общината, 
вредно е за гражданите. Недейте да обяснявате: „Със страх не се управлява”. Никой не е 
управлявал така общината и държавата: собствен интерес, политически интерес. 

От името на Групата искаме тези точки, които заявихме преди малко: 
становището за Балван, бюджетната прогноза, отчета на бюджета, които касаят кмета на 
общината! Къде е кметът на общината? Да не се крие! Да дойде на работа и да каже! 
Свържете се с кмета на общината: за кога ще бъдат отложени тези точки? И в най-кратък 
срок, когато кажете, ние сме готови да бъдем на заседание на Общинския съвет. 

Моля Ви, искаме почивка; свържете се с кмета  и го попитайте кога ще дойде на 
работа, тъй като разбираме, че е в отпуск! Уточнете с кмета кога ще бъде насрочено 
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извънредно заседание на Общинския съвет за тези точки. На 21 март видяхме, че г-н Панов 
е с г-н Цветанов, с кмета на Свищов. Явно ще става кмет на Свищов или не зная какво. Явно 
политическата му кариера е по-важна от това да бъде кмет, за което е избран. 

Попитайте го, Вие сте му работодател - председател сте на Общинския съвет! И 
в крайна сметка: колеги, дръжте се като избрани, а не като назначени! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има заповед за заместване на кмета. Той е 
в редовен отпуск. Има Кодекс на труда. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Четете всички закони. Искаме почивка! 
В 9.30 часа председателят на Общинския съвет обяви 15-минутна почивка. 
След почивката заседанието продължи своята работа. Г-н Спирдонов даде 

думата на г-жа Снежана Данева-Иванова. 
Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА – заместник кмет „Икономическо 

развитие”: Във връзка с внасянето на информацията на отчета за касовото изпълнение на 
бюджета на община Велико Търново ние на 16 март сме входирали едно становище от 
името на кмета на общината, че на основание чл. 140, ал. 1 от ЗПФ молим да се отложи 
разглеждането за следващото редовно заседание на отчета на бюджета - за 26 април. 

Искам да Ви зачета чл. 140 на ЗПФ, който казва: „Кметът на общината изготвя 
годишния отчет за изпълнение на бюджета по показатели, по които е приет, придружен  с 
доклад в срок до 31 август на следващата бюджетна година и го внася за приемане от 
Общинския съвет. 

В случаите, когато Сметната палата е извършила финансов одит на годишния 
отчет на общината, кметът на общината внася за приемане одитирания отчет заедно с 
одитното становище на Сметната палата за заверка на годишния финансовия отчет на 
общината”. 

В ал. 4 се казва, че: „Председателят на Общинския съвет организира 
публичното обсъждане на отчета по ал. 1 от местната общност, като оповестява датата на 
обсъждане най-малко седем дни предварително на интернет страницата на общината и в 
местните средства за масово осведомяване. Публичното обсъждане се провежда по ред, 
определен от Общинския съвет”. 

Председателят на Общинския съвет е насрочил публичното обсъждане на 13 
април. Ние сме помолили за отлагане, тъй като днес кметът на общината не може да 
присъства, понеже е в отпуск и за да няма после: „Защо кметът не присъства на отчета?”. 
Затова сме помолили разглеждането да бъде отложено за редовното заседание на 26 април. 

И все пак – върховенството на закона, г-жо Стасинопулу. Да, решенията на 
Общинския съвет са задължителни, но законът ни е дал право да внесем отчета до 31 август. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Процедура. С оглед на това, което говори заместник-
кметът г-жа Данева, правя предложение в дневния ред на настоящото заседание като 
последна точка да включим точка, с която да променим решението от месец декември за 
графика за март и съответно за април. 

Правя предложение за включване в дневния ред на точка за промяна на 
решението. 
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Г-жа ИРЕНА СТАСИНОПУЛУ: Уважаема заместник-кмет Данева, наистина, 
вземам повод от Вашата реплика: върховенство на закона. Така е, е предвидено е в ЗПФ и 
срокът е до края на август. Тук става въпрос за изпълнение на решение на Общинския съвет. 
Беше редно да бъде вкарано като предложение за изменение на това решение, което ние да 
гласуваме първо. Колегата Росен Иванов ме изпревари. Аз точно това предложение щях да 
направя. След като я няма точката, трябваше предварително, първо ние, общинските 
съветници, да сме запознати с това становище на г-н Кмета, защо няма да разглеждаме днес 
отчета за бюджета и второ - да се вкара като точка в дневния ред „Изменение Решение № 
894 от 21.12.2017 г.”. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако беше отчетът на бюджета днес, щеше 
да има: „Защо съм с шапка, защо съм без шапка, защо кмета го няма?”. 

Защо го няма кметът? Кметът е в отпуска.  Становището на кмета е входирано 
на 16 март и аз на секундата го пуснах към общинските съветници, че информацията ще 
бъде разгледана през месец април. Има предложена процедура в момента да вкараме в 
дневния ред точка за промяна на Решението. Промяна на Решение № 894 от 21.12.2017 г. 
точка 1 „Информация и анализ за касовото изпълнение на бюджета” да отиде към графика 
за 26.04.2018 г. като точка 1. 

Предлагам да гласуваме дневния ред. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Като финал г-жа Данева не сме предложили ние да 

бъде през месец март. Много добре знаем закона, за да ни го цитирате тук. Вие сте го 
предложили да бъде през месец март. Ние искахме да бъде през февруари, Вие обяснявахте 
защо не може през февруари. 

Второ, аз предлагам да вземем още едно решение в този дневен ред, с което да 
бъдат включени за следващата сесия, на 26 април, още две точки. Едната точка е във връзка 
с решението на комисията по ЗГООС – кметът да информира за постъпилата документация 
относно концесията за варовик. Ние взехме решение да бъде на тази сесия, но кметът го 
няма. 

Втората точка е това, което г-н Тюфекчиев цитира и което е входирано на 7 
март: за доклад на кмета за изпълнение на проекта, който касае основен ремонт на 
водопроводната мрежа в старата част. Моля да подложите на гласуване и двете точки! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-жо Стасинопулу, предложението да бъде 
включено като точка 1 „Отчет за касовото изпълнение на бюджета за 2017 г.” остава ли за 
днес? 

Г-жа ИРЕНА СТАСИНОПУЛУ: Аз направих второ предложение. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предлагам да преминем към гласуване. 
Първото предложение е на Росен Иванов: Като първа точка да бъде включено 

„Промяна на Решение № 894 от 21.12.2017 г. за приемане на график за първото полугодие 
на 2018 г. Отчетът за касовото изпълнение на бюджета 2017 г. да отпадне от дневния ред на 
днешната сесия - месец март, и да влезе в дневния ред на сесията през месец април”. 

Гласуваме това предложение. 
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Предложението на г-н Иванов се приема с 34 „за”, „против” няма,  „въздържал 
се” няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Следващото предложение е на Стоян 
Витанов в следващата сесия през месец април да бъде включена информация за концесия в 
землището на с. Балван. 

Г-жа ЙОРДАНКА СТЕФАНОВА: В ПК по ЗГООС г-н Витанов попита дали 
има постъпили заявления, дали има хора, които са се оплакали. Тогава Ви попитах: „Какво 
искате да попитаме кмета?”. Вие отговорихте: „Има ли постъпили заявления, питания 
относно концесията в село Балван”. Това беше. Няма решение на комисията. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предлагам да гласуваме предложението на 
г-н Витанов в следващата сесия - месец април, да бъде включена информация за концесията 
в землището на с. Балван. 

Гласуваме това предложение. 
Предложението се приема с 21 „за”, 3 „против”, 2 „въздържал се”. 
Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Процедура. Предлагам прегласуване. 
Резултатът от прегласуването беше: 13 „за”, 4 „против” и 9 „въздържал се”. 
Г-н Петко Тюфекчиев направи ново предложение за прегласуване. 
Предложението беше поставено отново на гласуване. 
С 13 „за”, 7 „против” и 13 „въздържал се” предложението беше отхвърлено. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване предложението на 

г-н Витанов във връзка с включване в дневния ред на сесията през месец април на точка 
„Доклад на кмета относно ремонт на водопроводната мрежа в старата част”. 

С 14 „за”, 5 „против” и 12 „въздържал се” предложението не се приема. 
Поставям на гласуване дневния ред заедно с предложението за отпадне на 

питанията и включване на новата точка 1. 
 
Дневният ред се приема с 27 „за”, 4 „против” и 1 „въздържал се”. 
 

ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Изменение на Решение № 894/21.12.2017 г. на Великотърновски общински съвет за 
приемане на график за първо полугодие на 2018 г. 

2. Бюджетна прогноза за периода 2019-2021 г. на постъпленията от местни приходи и 
на разходите за местни дейности, Вх. № 2008/16.03.2018 г. 

3. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 28.02.2018 г. на Община 
Велико Търново, Вх. № 2015/16.03.2018 г. 

4. Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено участие по проект 
„Развитие на модерна образователна инфраструктура в гр. Велико Търново, Вх. № 
2014/16.03.2018 г. 
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5. Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните данъци на територията на Община Велико Търново, Вх. № 
1986/28.02.2018г. 

6. Отчет за 2017 г. за изпълнение на Програма за опазване на околната среда на 
територията на Община Велико Търново 2015-2020 г., Вх. № 2040/16.03.2018 г. 

7. Отчет за дейността на Местната комисия за борба срещу противообществените 
прояви на малолетните и непълнолетните за 2017 г., Вх. № 2007/16.03.2018 г. 

8. Отчет по изпълнение на Програма за детето на Община Велико Търново за 2017 г. и 
Програма за детето на Община Велико Търново за 2018 г., Вх. № 2011/16.03.2018 г. 

9. Отчет на План за действие за 2017 г. и План за действие за 2018 г. за осигуряване на 
равни възможности за хората с увреждания в Община Велико Търново, Вх. № 
2010/16.03.2018 г. 

10. План за действие на Общинския съвет по наркотични вещества за 2018 г. и Отчет за 
дейността на Общинския съвет по наркотични вещества за 2017 г., Вх. № 
2009/16.03.2018 г. 

11. Увеличаване на капацитета на разкритата социална услуга в общността „Център за 
обществена подкрепа“, гр. Велико Търново, Вх. № 2012/16.03.2018 г. 

12. Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и процедури, 
свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни начала с 
репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново, Вх. № 
2013/16.03.2018 г. 

13. Промяна на регистрацията по БУЛСТАТ на Младежки дом, гр. Велико Търново, Вх. 
№ 2033/16.03.2018 г. 

14. Намаляване на началната цена и определяне метод на приватизация за продажба на 
общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. 
№ 2044/21.03.2018 г. 

15. Намаляване на началната цена и определяне метод на приватизация за продажба на 
общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. 
№ 2045/21.03.2018 г. 

16. Изкупуване на недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 2032/16.03.2018 г. 
17. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Беляковец, Вх. 

№ 2019/16.03.2018 г. 
18. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Самоводене, Вх. 

№ 2020/16.03.2018 г. 
19. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Арбанаси, Вх. № 

2031/16.03.2018 г. 
20. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 

Търново, Вх. № 2017/16.03.2018 г. 
21. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Шереметя, Вх. 

№ 2025/16.03.2018 г. 
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22. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 
2029/16.03.2018 г. 

23. Предоставяне право на управление върху имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново, Вх. № 2028/16.03.2018 г. 

24. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ в 
полза на читалище, с. Церова кория, Вх. № 2021/16.03.2018 г. 

25. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Беляковец, Вх. № 
2022/16.03.2018 г. 

26. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 
2023/16.03.2018 г. 

27. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Дичин, Вх. № 
2024/16.03.2018 г. 

28. Списък за 2018 г. на общинските жилища по предназначение, брой, вид и 
местонахождение, Вх. № 2016/16.03.2018 г. 

29. Определяне на основна месечна наемна цена за 1 кв.м. полезна площ на общинските 
жилища за 2018 г., Вх. № 2018/16.03.2018 г. 

30. Включване на общинско жилище – апартамент, гр. Велико Търново, в списъка на 
жилищата за продажба, Вх. № 2026/16.03.2018 г. 

31. Включване на общинско жилище – апартамент, гр. Велико Търново, в списъка на 
жилищата за продажба, Вх. № 2027/16.03.2018 г. 

32. Отмяна на Решение № 842/26.10.2017 г. на Великотърновски общински съвет за 
продажба на общински жилищен имот, Вх. № 2030/16.03.2018 г. 

33. Доклад за изпълнение на Общия устройствен план на Община Велико Търново, Вх. 
№ 1959/12.02.2018 г. 

34. Одобряване на Проект за ПУП за реализиране на обект: Рехабилитация и 
реконструкция на улична мрежа в гр. Велико Търново, Вх. № 2034/16.03.2018 г. 

35. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за ПУП, с. 
Къпиново, Вх. № 2035/16.03.2018 г. 

36. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за ПУП, гр. 
Велико Търново, Вх. № 2036/16.03.2018 г. 

37. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за ПУП, гр. 
Дебелец, Вх. № 2037/16.03.2018 г. 

38. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за ПУП, с. 
Леденик, Вх. № 2038/16.03.2018 г. 
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ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Решение № 894/21.12.2017 г. на 
Великотърновски общински съвет за приемане на график за първо полугодие на 
2018г. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: „Изменение на Решение № 894 от 21.12.2017 г. за 
приемане на график за първото полугодие на 2018 г. Отчетът за касовото изпълнение на 
бюджета за 2017 г. да отпадне от месец март и да влезе в сесията през месец април”. 

Предложението се приема с 35 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 986 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет, изменя Решение № 894/21.12.2017 г., както следва: Информация и анализ за 
касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново за 2017 г. да отпадне от 
заседанието на 29.03.2018 г. и да влезе за заседанието на 26.04.2018 г. 
 
 
ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Бюджетна прогноза за периода 2019-2021 г. на 
постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности, Вх. № 
2008/16.03.2018 г. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Бюджетна прогноза за периода 2019-2021 г. на 
постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности, вх. № 2008 от 
16.03.2018 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат Бюджетната прогноза. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Трябва да призная откровено, че за първи път се 

задълбочавам толкова в бюджетната прогноза, но първото, което прави впечатление: ние 
отложихме отчета за следващия месец, и тук бяха едни обяснения, защо това се е случило. 
Само че това е парадокс: сега, с приемането на бюджетната прогноза, ние ще приемем 
годишния отчет. Забележете първата колона: приемаме целокупния годишен отчет, без да 
сме приели годишния отчет, който беше по точката. Нали е така, г-жо Данева? И какво ще 
направим тогава през месец април, вече гласували този отчет? Но тук така стават работите. 

С цялото ми уважение към финансовия спектър, аз съм сигурен, че те са си 
свършили работата, но не се знае свише, кой какво им е казал, защото има такива 
разминавания, такива парадокси... Ще Ви кажа някои от тях. Бюджетна прогноза 2015 г., 
включва до 2018 г. Предвидени са 11 285 000 лв. имуществени и други данъци, а сме 
изпълнили 12 286 000 лв. С 1 000 000 повече. Две години по-рано ние не сме познали с 1 000 
000 лв. местните данъци. Не сме познали данъка върху недвижимите имоти с половин 
милион лв. С 1 000 000 лв. не сме познали данъка върху превозните средства. Знаем, че се 
купуват коли, увеличават се постоянно и това е тенденция. Защо това не е отразено тук? 

От друга страна, неданъчните приходи също така не са познати. Такса „Смет” е 
с разлика 1 000 000 лв. – от 5,5 на 6,5 милиона. Не знаем колко събираме, не знаем колко 
сгради има? Няма промяна в законодателството, Вие сами казвате, че няма прномени в 
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местните данъци и такси. И как само за две годиин се получават  с 1 000 000 лв. отгоре? 
Някой ще каже: „ Свежен си е свършил работата”. Сигурно е така, ама да бяхме го 
предвидили, че той ще го свърши! 

И друго – само преди един-два месец ние приехме бюджетната прогноза, когато 
приемахме бюджета за 2018 г. Забележете: Данък „Сгради” е предвиден плюс 70 000 лв., а 
такса „Смет” – минус 450 000 лв. Не може да се увеличава данък „Сгради”, а такса „Смет” 
да намалява с половин милион. Как става тази работа? Нали върху тази сграда се плаща 
данък „Сграда” и такса „Смет”. Аз се чудя: Ние тото ли играем тук, каламбури ли правим? 
А това са съотносими едно с друго – данък „Сгради” и такса „Смет”. Поне това да бяхте 
видели и да бяхте преценили! 

Отново казвам: аз съм убеден, че те са го свършили, само че не зная кой отгоре 
им казва, защото Вие винаги давате една подценена, една консервативна, подценена (както 
Вие казвате) прогноза, за да може после кметът да разпределя. Ние гласуваме подценени 
приходи, те се преизпълняват, кметът, съобразно неговите виждания, прави разпределение и 
при това вече изпълнени. Тук от тази трибуна сме казвали за това: и пътя за Дичин, и други 
неща. Вече при свършена работа ние гласуваме постфактум. 

Такова недоразумение като тази данъчна прогноза не можем да подкрепим. 
Нещо повече, понякога гласуваме „въздържал се”,  но категорично сме против тази 
бюджетна прогноза, защото тя касае до 2021 година. Да, тя се актуализира във времето, но 
аз Ви дадох примери, при които прогнозата се различава с 1 000 000 лв. от това, което в 
реалност се е свършило. 

Предстои промяна на промила. Какво ще стане там? Виждаме, че се намаляват 
приходите като бюджетна прогноза; да не говорим за разходите, там вече сигурно ще 
загубим един час да Ви говоря. Бюджетната комисия и администрацията трябва да седнат 
заедно, защото има неща, които може би Вие не сте ги видели, а може би някой Ви е казал 
така да се случи. Но наистина да бъде прозрачно управление и прогноза на финансите. 
Съжалявам, ама не е така! 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Реплика. Аз съм твърд привърженик на 
консервативното планиране. В обратния случай изпадаме в ситуация, в която можем да 
изхарчим в средата на годината това, което би било приход за цялата година. 
Консервативното планиране е най-доброто планиране. 

Не съм съгласен с аргумента, че прогнозата не е вярна с оглед на разминаването 
между планирано и събрано, тъй като в последните две години има събрани недобори, за 
което наистина има заслуга „Местни данъци и такси”. Няма как да се прогнозират събрани, 
неплатени досега местни данъци и такси. Това е въпрос на ефективността на „Местни 
данъци и такси” като структура и като част от Общинската администрация. 

Напълно съм сигурен, че кметът сам не може да разпределя нито един лев. 
Всяко едно разпределение, свързано с публични средства, минава през Общинския съвет. 

И с трите тези на г-н Витанов не съм съгласен. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Витанов, на мен ми омръзна да 

обиждате администрацията. На Вас как не Ви омръзна? Ние имаме едни от най-добрите 
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икономисти в общините на България и да кажете, че някой им е казал отгоре да си променят 
написаното, ми е много странно. Все едно не сте били на административен пост и не знаете 
какво значи отговорност на подписа. Защо само постоянно се хвърлят едни такива 
биологични бомби? Да Ви прилича Мариян Маринов на идиот? Защото на мен не ми 
прилича. Как си представяте кметът да го извика и да му каже: „Я тук с калема да изтрим 
това и да напишем друго? Не мога да си представя, че Вие сте били заместник-кмет и в 
момента говорите такива работи. По Ваше време така ли е било? Някой Ви казва и Вие 
триете и слагате нещо друго. Не става така. Аз не съм на Вашето ниво икономист и 
бюджетар но си мисля, че това звучи много абсурдно. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: След като ми се накарахте, да продължа. Аз три пъти 
казах: „адмирации към администрацията”. Те са два варианта. И щом казвам: „адмирации за 
администрацията”, значи остава другият вариант; няма трети. 

И още един от тези абсурди, за които Вие казвате: бюджетната прогноза от 
месец януари, т.е. преди два месеца, се различава в данък „Сгради”. Тогава сме предвидили 
70 000 лв. по-малко. Какво се е случило за два месеца? Добре, случило се е нещо, но защо 
намаляваме бюджетната прогноза за такса „Смет” с 450 000 лв.? За два месеца. Г-н Иванов, 
казвате: „преизпълнение”. И аз го отчетох, вярно е – откакто е Вежен, е така. Сигурно и той, 
и ред други хора имат голяма заслуга. Но обяснете ми, как така става, г-н Иванов! 

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА: Г-н Витанов, защото имаме 
еднократно преизпълнение от „Битова електроника” – недобори от минали години, чрез 
синдик, внесени през месец декември 2017 г.; непланирани приходи. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? 
Няма. 
Подлагам на гласуване основното предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 2 беше подложно на поименно гласуване: 
Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: Против, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, 
Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов 
Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: Против, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев 
Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: Против, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров 
Стефанов: Против, Стоян Витанов Витанов: Против, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, 5 „против”, 1 „въздържал се”. 
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РЕШЕНИЕ № 987 
 

На основание чл.21, ал.1, т.23, във връзка с ал.2 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл. 83, ал.2 от Закона за публичните финанси, 
във връзка с чл. 15, ал. 6 от Наредбата за условията и реда за съставяне на тригодишната 
бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, 
изпълнение и отчитане на общинския бюджет и общинския дълг на община Велико 
Търново, Решение № 51 от 31.01.2018 г. на Министерски съвет на Република България за 
бюджетната процедура за 2019 г.  и писмо №БЮ-1/12.02.2018 година на Министерство на 
финансите – Указания за подготовката и представянето на бюджетните прогнози на ПРБ 
за 2019 - 2021 година, Великотърновски общински съвет одобрява Бюджетна прогноза на 
Община Велико Търново за периода 2019-2021 г. на постъпленията от местни приходи и 
на разходите за местни дейности. 

 
 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на 
Бюджета към 28.02.2018 г. на Община Велико Търново, Вх. № 2015/16.03.2018 г. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната част на Бюджета 
към 28.02.2018 г. на Община Велико Търново, вх. № 2015 от 16.03.2018 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-жа ИРЕНА СТАСИНОПУЛУ: Аз няма да говоря за цифрите, които се 

предлагат като промени в приходната и в разходната част, а ще обърна внимание на нещо 
много важно според мен. То има връзка и с предишните ми изказвания, а именно – че 
обикновено става така, че ние гласуваме, като поставяме каруцата пред коня, т.е., кметът 
вече си е взел вече някакво решение и ние тук само трябва да го валидираме. А всъщност 
нашето решение, каквото и да е то, така или вече е пристъпено към изпълнение. 

Ще ви дам пример. В промените, които ни се предлагат да гласуваме днес, в 
частта „Разходи за местни дейности” има: „Закупуване на сметосъбирачна машина” и 
„Закупуване на водоноска”. Промени по Инвестиционната програма – също: за 
сметосъбирачна машина - 192 000 лв., и за водоноска - 228 000 лв. След направена от мен 
справка, включително и в сайта за обявяване на обществените поръчки, аз установих, че 
всъщност вече има пусната такава поръчка; има обявление за обществена поръчка от 12 
март с две позиции: едната е „Закупуване на сметосъбирачна машина”, а втората е 
„Закупуване на водонска”. И питам аз: Ако днес ние гласуваме „против” изменението на 
приходна и разходна част, как ще продължи обществената поръчка? И това е практика, 
колеги, общински съветници. Вече е обявена, в момента тече срокът за подаване на оферти, 
изготвена е тръжната документация, а ние тепърва ще гласуваме изменение в приходната и 
разходната част. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-жо Стасинопулу, има ли правна пречка 
да бъде спряна поръчката? 

Г-жа ИРЕНА СТАСИНОПУЛУ: Няма пречка. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Благодаря Ви! 
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Г-жа ИРЕНА СТАСИНОПУЛУ: Правна пречка за спиране няма, но защо 
въобще тръгваме към обявяване на обществена поръчка, след като не сме гласували 
промените в приходната и разходната част – т.е., парите за нея? 

Така че: да, г-н Спирдонов, няма правна пречка, но мисля, че логиката е такава: 
първо трябва да има осигурени пари и след това да тръгнем към обявяване на обществена 
поръчка. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Председател, поздравявам Ви, днес сте много 
активен! 

Сега разбрахме от Ирена, че е обявена обществена поръчка. Вярно е, Вие го 
казахте преди малко: „решенията на Общинския съвет нямат задължителен характер”, няма 
значение какво ще гласуваме днес. Съгласен съм с Вас. По този начин на практика го 
доказваме. 

Но по-големият проблем какъв е? Да не би да е купена вече водоноската? Да не 
би това да е водоноската, с която кметът се снима в Чолаковци на 10 март, когато нямаше 
вода? Това ли е водоноската за 228 000 лв.? Или тази водонска е предвидена на базата на 
ремонта на водопровода, който се прави, за да може да се захранват жителите с вода? Кое от 
двете? Дайте малко повече информация! Това са 228 000 лв. все пак. Купена ли е 
водоноската? С нея ли се снима кметът в Чолаковци, или това е водоноската, която е 
предвидена за след ремонта на водопровода, който се прави, за да може хората да се 
захранват с вода? Надявам се поне да е минерална! 

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА: Средствата за закупуването на водоноската и 
сметосъбирачната машина ще бъдат изтеглени от отчисленията, които общината е внесла в 
РИОСВ за 2017 г. и те могат да бъдат изтеглени обратно само за закупуване на такава 
техника в дейност „Чистота”. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Аз бих искал да Ви фокусирам върху един нюанс. 
Гледам предложението за промени, последната точка: „Прикачен инвентар: косачка и 
кастрачка, за нуждите на ОП „Зелени системи” – 38 000 лв. 

За кого е водоноската? Там не пише. Да бяхте го написали, г-жо Данева. Може 
да я дадете на фирмата, която чисти – „Титан”, примерно, или които чистят; може да я 
дадете да се снабдяват жителите на „Гурко”. Пише: „водоноска”. Аз като чуя „водоноска”, 
си представям едно кюмбе, с което кметът ходи се снима. Да бяхте написали: „машина”, 
„камион” или нещо друго. Сметосъбирачната машина за кого е? Така че давайте коректно 
предложенията си! 

И друго, след известно време, мисля, че през месец април, има Пловдивски 
панаир. Аз направих една справка, долу-горе за същите габарити, и го казвам отговорно, 
защото ще взема после данни от Пловдивския панаир и ще видим на какви цени ще купите 
тази машина и ще видим на Пловдивския панаир за колко се продава, първа употреба, при 
това не турско производство. Цените варират 40-50 хиляди евро при тези параметри. 

И вместо да ми обяснявате тук и да се бъзикате, че била за финансовия отдел, 
дайте ми отговор за кого е! Ако е за Финансовия отдел, да гласуваме за финансов отдел; ако 
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е за Вас лично, за Вас; ако е за ОП „Зелени системи”, вземете и го напишете; излезте и 
говорете от трибуната, а не от мястото си! 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Колеги, общинското предприятие е част от общината. 
Съответно, тази водоноска няма как да влезе със самостоятелен баланс на ОП „Зелени 
системи”. ОП „Зелени системи” няма самостоятелен баланс, няма самостоятелно ОПР. Ясно 
е, че водоноската служи за пренасяне на вода, за почистване на улиците, за поливане и т.н. 
Дали  ще бъде предадена с протокол, или ще стои като собственост на общината, крайният 
собственик е община Велико Търново. Това не е търговско дружество, за да правим внасяне 
на активи в имуществото на дружеството. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното 
предложение. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението по точка 3 беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Против, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова Стасинопулу: Против, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: Против, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: Против, Стоян Витанов Витанов: Против, Сунай Хасанов 
Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, 5 „против”, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 988 – приложение към протокола. 
 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на 
собствено участие по проект „Развитие на модерна образователна инфраструктура в 
гр. Велико Търново, Вх. № 2014/16.03.2018 г. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на 
собствено участие по проект „Развитие на модерна образователна инфраструктура в гр. 
Велико Търново, вх. № 2014 от /16.03.2018 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ОНК приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Във връзка с тази точка възникнаха различни 

изказвания и обсъждания по време на комисиите и затова искам да разсея някои съмнения, 
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които се направи опит да бъдат внушени тогава. Има няколко неверни тези, които бяха 
изказани по време на комисиите. 

Първата теза беше, че кредитът е натъмно и никой не е запознат с този кредит. 
Тезата не е вярна. Кредтът е представен още по време на публичното обсъждане на 
Бюджета за 2018 г., влязъл е в материалите за Бюджет 2018, проведено е самостоятелно 
отделно обсъждане за този дългосрочен кредит съгласно закона и съответно подлежи на 
разглеждане сега от Общинския съвет. 

Втората теза, която беше активно защитавана, е, че кредитът не трябва да бъде 
теглен от фонд ФЛАГ, а трябва да бъде търсен на свободния банков пазар. Със сигурност 
тази теза не е коректна и не е вярна, тъй като ако кредитът е от свободния банков пазар, той 
ще наруши регулацията по ЗПФ, тъй като ще надвишим прага за допустимото финансиране. 
Затова кредитът може да бъде само по ФЛАГ, тъй като ФЛАГ е изваден извън регулацията 
на Закона за публичните финанси. Подчертаваме факта, че фонд ФЛАГ е специализиран 
орган точно за такава цел. 

Третата невярна теза е, че теглейки кредита през фонд ФЛАГ, община Велико 
Търново, условно казано, ще похарчи повече пари, т.е.,  кредитът ще е по-скъп. На този етап 
със сигурност не съм съгласен с тази теза, най-малкото по математически причини. 
Кредитът е формиран на базата на шестмесечен Юрибор, плюс надбавка. От 2016 г. 
шестмесечният Юрибор е отрицателна величина. Към текущата дата той е 0,271 пункта, т.е. 
0,271 % отрицателен размер. Този отрицателен размер, събран с предложената надбавка, 
прави ефективна лихва към текуща дата 3,812 %. Това е напълно съпоставима със 
свободния банков пазар приложима лихва по този кредит. 

Дори и в хипотезата на това, че е възможно общинаВелико Търново да намери 
кредит на по-ника лихва дори, дори да предположим, че е с 1 % по-ниска лихва, което 
според мен е малко вероятно, това би означавало на фона на целия срок на кредита годишно 
оскъпяване от порядъка на около 8000 лв. Ако тръгнем да съпоставяме ефекта на 8000 лв. 
разход за община Велико Търново като увеличени разходи за лихви, за сметка на 
реализиране на проект за 8 700 000 лв., с който ще бъде подобрена инфраструктурата на 
училища и детски градини в община Велико Търново, които са прекия ползвател на 
резултата от този кредит, според мен сумата от 8000 лв. е пренебрежимо малка. 

Отделен е въпросът, че срокът за изпълнение на проекта е 30 месеца, което 
предполага, че този кредит ще бъде със срок на усвояване до 30 месеца. Кредитът 
евентуално ще бъде усвояван в рамките на съответните етапи за извършването на проекта и 
няма да бъде усвоена на входа пълната сума, за да се олихвява пълната сума. Освен това 
кредитът е с предвидена възможност за предсрочно  погасяване, без такси за предсрочно 
погасяване. 

Сумирайки трите неща, ще кажа, че този, който не подкрепи настоящото 
предложение, е против това общината да прави ремонт и да подобрява енергийната 
ефективност на детските градини и училищата, включени в проекта. 

И за финал искам да поздравя както Общинската администрация, така и нас, 
участвайки в този процес, с повишения кредитен рейтинг на община Велико Търново. Това 
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е оценка, както за добрата финансова политика за общината, така и за общата политика, 
която общината провежда за реализиране на своите цели. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ-ТЕРЕЗА ДОНЧЕВА: Бих искала да започна моето изказване 
със следната заявка: нашата група ще подкрепи предложението за решение на 
администрацията за поемането на този дълг. Моето изказване е по-скоро за конкретика по 
този проект, която е осигуряване на подходяща и рентабилна образователна 
инфраструктура, съвместима с бъдещите нужди на населението и постигането на по-добър 
жизнен стандарт в три направления: енергийна ефективност, модерна образователна 
инфраструктура чрез основни вътрешни и външни ремонти, обзавеждане, достъпна среда в 
сградите и трето направление - изграждане на възобновяеми енергийни източници. 

Този проект е много хубав. Нашето дълбоко убеждение е, че материалната база 
на учебната и детските заведения на територията на община Велико Търново се нуждае от 
такива проекти и тяхното усвояване. Моите въпроси обаче са в следното направление: 
Може ли да ни дадете за всяко едно от учебните и детските заведения, които са общо шест 
на брой – три детски и три учебни, как са разпределени средствата и какви в конкретика 
дейности са предвидени. 

Второто ми притеснение е да не се окажем в ситуация с ремонт през зимата, 
като стана на територията на Природо-математическата гимназия. 

Не зная доколко сте запознати, предполагам, че всеки един от Вас има деца и се 
е докосвал до тези детски заведения, посещавал ги е и му е направило впечатление, че 
елементарни битови условия липсват в тях. Например, през лятото децата от някои детски 
градини и детски ясли стоят на 40 градуса температура и дори техните възпитатели не ги 
слагат да спят следобед, а излизат навън, защото се оказва, че през месец юли и през август 
навън е по-хладно, отколкото вътре. Т.е., говорим за елементарни битови условия, които 
липсват и до ден-днешен. Така че подобряване на цялостната материалната база има нужда 
в цялата община. 

И последният ми уточняващ въпрос и ако може, да ми дадете повече 
информация за това: предвиждат ли са средства за други учебни и детски заведения на 
територията на община Велико Търново с оглед подобряване и на тяхното състояние на 
материалната база за в бъдеще, тъй като проектът е до 2023 г. и е част от общото 
финансиране на стойност 44,6 милиона лева? 

Г-жа Снежана Данева-Иванова отговори на г-жа Дончева, че ще й бъдат 
предоставени отговори на поставените въпроси. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Ние ще подкрепим това предложение, както сме 
подкрепяли, даже понякога вървейки срещу собствените си разбирания, финансови ресурси, 
които гарантират инвестиции, инфраструктура, европроекти. 

Искам да припомня на залата, че преди три месеца ние приехме един пакет от 
дългове, от кредити, които теглим от фонд ФЛАГ. Г-жа Данева го каза: ние сме запълнили 
кошничката от 15 % от местните приходи, колкото позволява Законът за общинския дълг и 
вървим нататък. 15 % върху 26 000 000 лв. всеки може да направи сметка колко е. И какво 
добавяме със старото си решение от месец октомври? Добавяме 600 000 лв. за Западната 
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индустриалнан зона, които възстановяваме, забележете, от управляващия орган, и/или 
собствени средства. Т.е., тук допускаме тезата, че може да извадим от собствени средства, 
ако нещо стане – неправилно изпълнение или обстоятелства. 

Второ, Оперативната програма „Региони в растеж”, „Привлекателна градска 
среда” - 3 000 000 лв. И те са така – възстановяване - и/или от собствени бюджетни 
средства. Ние знаем в детайли как се изпълнява досега и много се притеснявам, че може да 
отидат собствени бюджетни средства за погасяване на недоборите, които се направиха там 
и за които Вие даже не дадохте възможност на кмета да излезе тук, да се яви пред органа, 
пред който би трябвало да даде отчет, и да обясни за какво иде реч, а не да използва само 
медиите. 

Трето, 800 000 лв. – отново: „и/или възстановени от собствени бюджетни 
средства” – това е за Кризисен център.  Тук станаха три и осемстотин, и шестстотин - 
четири и четиристотин и осемстотин - пет и двеста. Към ден-днешен, с нашето решение, 
което ще вземем, пет и двеста от фонд ФЛАГ. Вероятно има над 4 милиона други кредити и 
стартираме с десетина милиона. 

Дано да се управляват правилно тези пари  и да се изпълняват обектите 
качествено и в срок, за да може да не ни бъдат налагани финансови санкции. Като гледам 
проекта по Старата част, дълбоко се съмнявам. Времето ще покаже. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Аз не разбрах по конкретната точка 
предлагате да не  го гласуваме, защото стават много дълговете по фонд ФЛАГ ли? Аз 
наистина не разбирам за какво става дума? Вие казвате: „толкова много милиони”... Сега 
ако не ги изтеглим с европроектите, кога ще ги изтеглим? 

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА: Аз само да внеса едно уточнение - 
„и/или собствени средства”. Когато ние изтеглим кредита от фонд ФЛАГ или от която и да е 
друга кредитна институция, има един погасителен план, който разписваме заедно с договора 
и вноските, които трябва да се правят по него, са разпределени по месеци и дори по дати. 
Ако в момента, в който подлежи плащането по кредита, ние нямаме възстановена сумата от 
оперативната програма, това означава да извадим собсвени средства, за да платим в 
момента вноската по кредита. След като ги възстановят, те вече се връщат в бюджетната 
сметка. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Да го бяхте написали „и/или” при забавяне на 
плащането от управляващия орган. Много просто и ясно, само че пак не сте го написали. 

Г-н Председател, разбира се, аз започнах с това, че ние ще подкрепим, но ние 
сме длъжни да изложим пред Общинския съвет, на колко възлиза този дълг засега, който 
поемаме. И не ми се връща в стари времена, когато ние бяхме в първата петица или десетка 
на задлъжнели общини с просрочени дългове с 4 милиона и половина. Това искам да кажа. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Аз попитах какво е решението според Вас. 
Когато се поставя проблем, трябва да се представи и решение, а казаното от г-н Витанов - че 
обектите не се изпълняват както трябва, и евентуално ние ще плащаме - това се нарича 
внушение. Това се нарича внушение за страх. Аз казвам: предложете решение: да не 
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гласуваме този дълг, защото са станали много дългове или че обектите не се изпълняват – 
„тире”, внушение. 

Защо се изказвате? Какво е Вашето предложение? 
Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Председател, Вие не можахте да разберете 

нашата загриженост за нещата. 
Г-н Председател, кажете ми по кое време се изпълниха проектите по 

предишната програма в ПМГ? По време на зимата ли се изпълниха? Вместо да ни дадете 
конкретните отговори, за които Дончева попита, Вие тръгнахте да ни обяснявате и да ни 
вадите от сто кладенеца вода. Ако бяхме некоректни, щяхме да Ви кажем :”Дайте ни цялата 
информация, която сме поискали и тогава ще гласуваме точката!”. Не стига, че се 
съгласихме след заседанието да Ви дадем кредит на доверие, да гласуваме „за”, Вие 
тръгнахте да обръщате и да казвате на черното бяло. Извадихте думите от контекста, 
загубихме си времето да политиканстваме. Виждате – няма ги медиите. Винаги сме 
обвинявани, че като имало медии.. На цялото заседание медиите ги няма. Няма го кметът, 
няма ги медиите. Говоря за медиите, на които само им пращат прессъобщенията: копи-
пейст и готово. Всичко е велико, само че гражданите вече не вярват. 

Така че нека се върнем в точката, да бъдем сериозни и отговорни. Става въпрос 
за средства, които ще се връщат от следващия кмет и от следващия Общински съвет. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното 
предложение. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението по точка 4 беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан 
Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението се приема с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 989 
 

На основание чл. 21, ал.1, т. 10 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, във връзка с чл. 3, т. 2 и чл.17 от Закона за общинския дълг, 
Великотърновски общински съвет дава съгласие за поемане на общински дълг със 
следните параметри: 

1. Община Велико Търново да сключи договор за кредит с „Фонд за органите на 
местното самоуправление в България - ФЛАГ” ЕАД, по силата на който да поеме 
дългосрочен общински дълг с цел реализацията на проект: „Развитие на модерна 
образователна инфраструктура в град Велико Търново“, финансиран от Оперативна 
програма „Региони в растеж" 2014-2020, Процедура на директно предоставяне: 
BG16RFOP001-1.009 „Изпълнение на интегрирани планове за градско възстановяване и 
развитие 2014-2020-Велико Търново“: 

- Максимален размер на дълга  805 768 (осемстотин и пет хиляди седемстотин 
шестдесет и осем лева); 

- Валута на дълга – лева 
- Вид на дълга – дългосрочен дълг, поет с договор за общински заем; 
- Условия за погасяване: 
- Срок на погасяване – до 60 месеца, считано от датата на подписване на договора 
за кредит, с възможност за предсрочно погасяване изцяло или на части, без такса за 
предсрочно погасяване. 
- Източници за погасяване на главницата – собствени бюджетни средства. 
- Максимален лихвен процент – шестмесечен EURIBOR плюс максимална надбавка 

от 4.083 % 
- Други такси, наказателни лихви, неустойки и разноски – съгласно ценовата 

политика на Фонд ФЛАГ и Управляващата банка 
- Начин на обезпечение на кредита - учредяване на залог върху настоящи и бъдещи 

парични вземания, представляващи настоящи и бъдещи приходи на Община Велико 
Търново, по чл. 45, ал. 1, т. 1, букви от „а“ до „ж“ от Закон за публичните финанси, както и 
бюджетните взаимоотношения на Община Велико Търново по чл. 52, ал. 1, т. 1, букви „а“ 
и „б“ от Закона за публичните финанси, постъпващи по банкова сметка, вземанията за 
наличностите по която, настоящи и бъдещи, също са обект на особен залог; 

2. Възлага и делегира права на Кмета на Община Велико Търново да подготви 
искането за кредит, да го подаде в офиса на ФОМСБ – ФЛАГ ЕАД, да подпише договора 
за кредит и договорите за залог, както и да извърши всички останали необходими правни 
и фактически действия за изпълнение на решението по т. 1. 
 
 
ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение и допълнение на Наредбата за 
определянето и администрирането на местните данъци на територията на Община 
Велико Търново, Вх. № 1986/28.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение и допълнение на Наредбата за 
определянето и администрирането на местните данъци на територията на Община Велико 
Търново, вх. № 1986 от 28.02.2018 г. 

ПК по НПУОР, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат 
предложението. 
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Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на 
Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 
Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата комисия – ПК 
по нормативно-правна уредба. 

Давам думата на Гергана Евтимова за доклад на водещата комисия по 
нормативно-правна уредба. 

Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: След размислите и страстите, да преминем вече 
по същество към нашата работа. Само не мога да разбера защо постоянно трябва да караме 
Общинската администрация да се оправдава за това, че си върши работата. Това й е 
работата – да я върши. И затова че си върши прекрасно работата, получи съответния 
сертификат - кредит на доверие. 

Доклад на ПК по НПУОР. 
С настоящото докладвам решението на ПК по НПУОР във връзка с 

Предложение с вх. № 1986 от 28.02.2018 г., направено от инж. Даниел Панов - кмет на 
Община Велико Търново, изготвено от служителите на Дирекция „Местни данъци и такси“, 
касаещо изменения и допълнения на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните данъци на територията на община Велико Търново. 

Предложение с № 1986 от 28.02.2018 г. се прави във връзка с изменение и 
допълнение на Закона за местните данъци и такси, обнародван в „Държавен вестник”, бр. 92 
от 17.11.2017 г. и „Държавен вестник”, бр. 97 от 05.12.2017 г., влезли в сила от 01.01.2018 г., 
което налага и навременното и адекватно привеждане на Наредбата в съответствие с 
нормативния акт от по-висока степен. 

Към предложението е приложен доклад от вносителя и справка във връзка със 
задължението по чл. 26, ал. 2 от Закона за нормативните актове за публикуване на проекта 
за изменение и допълнение на наредбата на интернет страницата на Община Велико 
Търново, от която е видно, че в законоустановения 30-дневен срок не са постъпили 
предложения от други лица относно публикувания проект. 

Изготвеният проект за изменение и допълнение на Наредбата бе приет с пълно 
единодушие от Комисията. 

Във връзка с горното, в качеството си на председател на комисията предлагам 
Великотърновският общински съвет да вземе решение в посока, следваща нейното решение. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания. 
Няма изказвания. 
По време на обсъждането не бяха направени съществени изменения  и 

допълнения на проекта. Поради това, на основание чл. 78, ал.2 от Правилника,  предлагам 
двете гласувания да се проведат в едно заседание. 

Има ли други предложения? 
Няма. 
Поставям на гласуване предложението двете четения да се проведат в едно 

заседание. 
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Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
Поставям на гласуване изменението и допълнението на Наредбата  на първо 

четене. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: 
За, Жельо Миленов Желев: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 
Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, 
Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 
Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова 
Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 990 
 

На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8 от Закона за нормативните актове 
и чл. 78 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет 
и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, 
Великотърновски общински съвет изменя и допълва на първо четене Наредбата за 
определянето и администрирането на местните данъци на територията на Община Велико 
Търново, както следва: 

 
В чл. 2 се правят следните изменения: 
Създава се нова т. 9: други местни данъци, определени със закон. 

 
В чл. 40 се правят следните изменения: 
В т. 4 думата „триколка“ се заменя с „триколесно превозно средство, определено в чл. 4 от 
Регламент (ЕС) № 168/2013 на Европейския парламент и на Съвета от 15 януари 2013г. 
относно одобряването и надзора на пазара на дву-, три- и четириколесни превозни средства 
(OB, L 60/52 от 2 март 2013 г.), наричан по-нататък „Регламент (ЕС) № 168/2013" 
В т. 8 думите „специализирани ремаркета за превоз на тежки или извънгабаритни товари“ 
се заличават; 
В т.9 думите „специализирани ремаркета за превоз на тежки или извънгабаритни товари с 
товароподемност над 40 тона“ се заличават; 
В т.12 след „моторни шейни“ се добавя „и четириколесни превозни средства, определени в 
чл. 4 от Регламент (ЕС) № 168/2013“. 
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Чл. 42 се изменя както следва: 
ал. (1)Освобождават се от данък превозните средства на: 
т.1. държавните и общинските органи и организации на бюджетна издръжка, които са със 
специален режим на движение, линейки и пожарни на други лица както и на Държавна 
агенция „Технически операции" за изпълнение на дейностите, определени със закон; 
т.2. дипломатическите представителства и консулства при условията на взаимност; 
т.3. Българският Червен кръст, когато се използват за целите на организацията; 
т.4. лекият автомобил-собственост на лице с намалена работоспособност от 50 до 100 на 
сто, с обем на двигателя до 2000 куб. см и с мощност до 117,64 kW. 
ал.(2) Освобождават се от данък електрическите автомобили, мотоциклети и мотопеди, 
както и електрическите превозни средства категории L5е, L6е и L7е, определени в чл. 4 от 
Регламент (ЕС) № 168/2013. 
ал.(3) При прехвърляне на собствеността на превозното средство новият собственик не 
заплаща данъка, ако предишният собственик го е платил за времето до края на 
календарната година. 
ал.(4) За превозните средства, на които е прекратена регистрацията, данък не се дължи от 
месеца, следващ месеца на прекратяване на регистрацията за движение. За излезлите от 
употреба моторни превозни средства, за които в нормативен акт е предвидено задължение 
за предаване за разкомплектуване, данък не се дължи след прекратяване на регистрацията 
им за движение и представяне на удостоверение за предаване за разкомплектуване. 
ал.(5) Алинея 4 не се прилага и данъкът се дължи за превозни средства, чиято регистрация е 
служебно прекратена по реда на чл. 143, ал. 10 от Закона за движението по пътищата, и за 
превозните средства със служебно прекратена регистрация поради това, че са с табели с 
регистрационен номер, които не отговарят на изискванията на българските държавни 
стандарти - БДС 15980 и БДС ISO 7591. 

 
В чл. 44 се правят следните изменения: 

ал. (3) се изменя както следва: 
Заплащането на данъка е условие за редовност при периодичния технически преглед на 
превозното средство. Заплащането на данъка се удостоверява със: 
т.1. проверка чрез автоматизиран обмен на информация между информационната система 
за електронно регистриране на извършените периодични прегледи на пътни превозни 
средства, поддържана от Министерството на транспорта, информационните технологии и 
съобщенията, и: 
а) системата за обмен на информация, поддържана от Министерството на финансите в 
изпълнение на чл. 5аот ЗМДТ, или 
б) системата за администриране на местни данъци и такси на община Велико Търново, 
или 
т.2. представяне на издаден или заверен от община Велико Търново документ. 

 
В чл. 62 се правят следните изменения: 

В ал.1 вместо: 
„БМ е броят на месеците от текущата година, следващи месеца на издаване на 
разрешението за извършване на таксиметров превоз на пътници.“ Да се чете: 

„БМ е броят на календарните месеци от текущата година, съответстващи на срока, за 
който е издадено разрешението за извършване на таксиметров превоз на пътници.“ 
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1. Алинея 2 се изменя така: 
Когато действието на разрешението за извършване на таксиметров превоз на пътници 
бъде прекратено през течение на годината, от платения данък се възстановява недължимо 
внесената част, определена по следната формула: 

ПДТПП x ОМ 
НВДТПП = ________________ 
БМ 

НВДТПП е недължимо внесената част от данъка върху таксиметров превоз на пътници за 
текущата година; 
ПДТПП - платеният данък върху таксиметров превоз на пътници за срока, за 
който е издадено разрешението; 
БМ - броят на календарните месеци, за които е издадено разрешението и е платен данъкът 
върху таксиметров превоз на пътници; 
ОМ - оставащият брой на календарните месеци от срока на разрешението за извършване 
на таксиметров превоз на пътници, следващи месеца на прекратяване на разрешението за 
извършване на таксиметров превоз на пътници. 

 
В Приложение №5 се правят следните изменения: 

В чл. 4 думата „триколка“ се заменя с „триколесно превозно средство, определено в чл. 4 
от Регламент (ЕС) № 168/2013 на Европейския парламент и на Съвета от 15 януари 2013 г. 
относно одобряването и надзора на пазара на дву-, три- и четириколесни превозни 
средства (OB, L 60/52 от 2 март 2013 г.), наричан по-нататък „Регламент (ЕС) № 
168/2013"; 
В чл. 8 думите „специализирани ремаркета за превоз на тежки или извънгабаритни 
товари“ се заличават; 
В чл. 9 думите „специализирани ремаркета за превоз на тежки или извънгабаритни товари 
с товароподемност над 40 тона“ се заличават; 
В чл. 12 след „моторни шейни“ се добавя „и четириколесни превозни средства, 
определени в чл. 4 от Регламент (ЕС) № 168/2013“. 

 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към второ четене. 
Има ли предложения за промени във второ четене? 
Няма постъпили  предложения за промени в проекта. 
Поради това, на основание чл. 79, ал.1 от Правилника, предлагам да гласуваме 

изменението на Наредбата на второ четене „анблок”. 
Има ли други предложения? 
Няма. 
Поставям на гласуване  предложението за гласуване „анблок“. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
Поставям на гласуване изменението и допълнението на  Наредбата на второ 

четене. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
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Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: 
За, Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 991 
 

 На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8 от Закона за нормативните 
актове и чл. 79 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския 
общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската 
администрация, Великотърновски общински съвет изменя и допълва на второ четене 
Наредбата за определянето и администрирането на местните данъци на територията на 
Община Велико Търново, както следва: 

 
В чл. 2 се правят следните изменения: 
Създава се нова т. 9: други местни данъци, определени със закон. 

 
В чл. 40 се правят следните изменения: 
В т. 4 думата „триколка“ се заменя с „триколесно превозно средство, определено в чл. 4 от 
Регламент (ЕС) № 168/2013 на Европейския парламент и на Съвета от 15 януари 2013г. 
относно одобряването и надзора на пазара на дву-, три- и четириколесни превозни средства 
(OB, L 60/52 от 2 март 2013 г.), наричан по-нататък „Регламент (ЕС) № 168/2013" 
В т. 8 думите „специализирани ремаркета за превоз на тежки или извънгабаритни товари“ 
се заличават; 
В т.9 думите „специализирани ремаркета за превоз на тежки или извънгабаритни товари с 
товароподемност над 40 тона“ се заличават; 
В т.12 след „моторни шейни“ се добавя „и четириколесни превозни средства, определени в 
чл. 4 от Регламент (ЕС) № 168/2013“. 

 
Чл. 42 се изменя както следва: 
ал. (1)Освобождават се от данък превозните средства на: 
т.1. държавните и общинските органи и организации на бюджетна издръжка, които са със 
специален режим на движение, линейки и пожарни на други лица както и на Държавна 
агенция „Технически операции" за изпълнение на дейностите, определени със закон; 
т.2. дипломатическите представителства и консулства при условията на взаимност; 
т.3. Българският Червен кръст, когато се използват за целите на организацията; 
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т.4. лекият автомобил-собственост на лице с намалена работоспособност от 50 до 100 на 
сто, с обем на двигателя до 2000 куб. см и с мощност до 117,64 kW. 
ал.(2) Освобождават се от данък електрическите автомобили, мотоциклети и мотопеди, 
както и електрическите превозни средства категории L5е, L6е и L7е, определени в чл. 4 от 
Регламент (ЕС) № 168/2013. 
ал.(3) При прехвърляне на собствеността на превозното средство новият собственик не 
заплаща данъка, ако предишният собственик го е платил за времето до края на 
календарната година. 
ал.(4) За превозните средства, на които е прекратена регистрацията, данък не се дължи от 
месеца, следващ месеца на прекратяване на регистрацията за движение. За излезлите от 
употреба моторни превозни средства, за които в нормативен акт е предвидено задължение 
за предаване за разкомплектуване, данък не се дължи след прекратяване на регистрацията 
им за движение и представяне на удостоверение за предаване за разкомплектуване. 
ал.(5) Алинея 4 не се прилага и данъкът се дължи за превозни средства, чиято регистрация е 
служебно прекратена по реда на чл. 143, ал. 10 от Закона за движението по пътищата, и за 
превозните средства със служебно прекратена регистрация поради това, че са с табели с 
регистрационен номер, които не отговарят на изискванията на българските държавни 
стандарти - БДС 15980 и БДС ISO 7591. 

 
В чл. 44 се правят следните изменения: 

ал. (3) се изменя както следва: 
Заплащането на данъка е условие за редовност при периодичния технически преглед на 
превозното средство. Заплащането на данъка се удостоверява със: 
т.1. проверка чрез автоматизиран обмен на информация между информационната система 
за електронно регистриране на извършените периодични прегледи на пътни превозни 
средства, поддържана от Министерството на транспорта, информационните технологии и 
съобщенията, и: 
а) системата за обмен на информация, поддържана от Министерството на финансите в 
изпълнение на чл. 5аот ЗМДТ, или 
б) системата за администриране на местни данъци и такси на община Велико Търново, 
или 
т.2. представяне на издаден или заверен от община Велико Търново документ. 

 
В чл. 62 се правят следните изменения: 

В ал.1 вместо: 
„БМ е броят на месеците от текущата година, следващи месеца на издаване на 
разрешението за извършване на таксиметров превоз на пътници.“ Да се чете: 

„БМ е броят на календарните месеци от текущата година, съответстващи на срока, за 
който е издадено разрешението за извършване на таксиметров превоз на пътници.“ 
1. Алинея 2 се изменя така: 
Когато действието на разрешението за извършване на таксиметров превоз на пътници 
бъде прекратено през течение на годината, от платения данък се възстановява недължимо 
внесената част, определена по следната формула: 

ПДТПП x ОМ 
НВДТПП = ________________ 
БМ 
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НВДТПП е недължимо внесената част от данъка върху таксиметров превоз на пътници за 
текущата година; 
ПДТПП - платеният данък върху таксиметров превоз на пътници за срока, за 
който е издадено разрешението; 
БМ - броят на календарните месеци, за които е издадено разрешението и е платен данъкът 
върху таксиметров превоз на пътници; 
ОМ - оставащият брой на календарните месеци от срока на разрешението за извършване 
на таксиметров превоз на пътници, следващи месеца на прекратяване на разрешението за 
извършване на таксиметров превоз на пътници. 

 
В Приложение №5 се правят следните изменения: 

В чл. 4 думата „триколка“ се заменя с „триколесно превозно средство, определено в чл. 4 
от Регламент (ЕС) № 168/2013 на Европейския парламент и на Съвета от 15 януари 2013 г. 
относно одобряването и надзора на пазара на дву-, три- и четириколесни превозни 
средства (OB, L 60/52 от 2 март 2013 г.), наричан по-нататък „Регламент (ЕС) № 
168/2013"; 
В чл. 8 думите „специализирани ремаркета за превоз на тежки или извънгабаритни 
товари“ се заличават; 
В чл. 9 думите „специализирани ремаркета за превоз на тежки или извънгабаритни товари 
с товароподемност над 40 тона“ се заличават; 
В чл. 12 след „моторни шейни“ се добавя „и четириколесни превозни средства, 
определени в чл. 4 от Регламент (ЕС) № 168/2013“. 

 
 

ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за 2017 г. за изпълнение на Програма за 
опазване на околната среда на територията на Община Велико Търново 2015-2020 г., 
Вх. № 2040/16.03.2018 г. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за 2017 г. за изпълнение на Програмата за 
опазване на околната среда на територията на Община Велико Търново 2015-2020 г., вх. № 
2040 от 16.03.2018 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Първо искам да честитя повишаването на 

кредитния рейтинг на община Велико Търново, което означава добра работа на 
администрацията! 

Ще бъда кратък по точката; ще прочета изказването си от 30.03.2017 г. на 
заседанието на Великотърновския общински съвет, Протокол № 25, по същата точка: 

„В Програмата на нашата група преди година и половина (разбирайте вече две 
години и половина) заложихме нещо, което смятаме за изключително важно за града и 
което смятаме, че трябва да влезе в Общинската програма за опазване на околната среда, 
което засега не забелязваме в тази програма – и миналата, и тази година. Ако който и да е 
гражданин се разходи по центъра, ще забележи колко изсъхнали стари и опасни дървета 
има; включително и срещу общината има едно изсъхнало дърво”, което сега разбрах, че ще 
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бъде арт инсталация или нещо друго. Виждаме, че са поокастрени клоните; дай, Боже, да е 
така! 

„По улица „Н. Габровски” дърветата, които са около улицата, са брези, които са 
поставени там преди повече от 30 – 35 години. Направих една справка; потърсих брат си, 
който е специалист в тази област и той ми обясни следното: че брезата е горско насаждение, 
което се нужда от много вода. В момента, в последните 15 години има разработени 
дървесни видове, които са предназначени точно за градска среда. Тези дървета имат нужда 
от много по-малко вода, отколкото поставените преди 35 години и абсорбират много по-
големи количества въглероден диоксид и съответно отдават много по-големи количества 
кислород. 

Нашето предложение е в Общинската програма за опазване на околната среда 
да бъде предвидена поетапна подмяна на дървесните видове в града. В момента, и то не от 
днес, не от вчера, има много опасни дървета. Нека да не се поддаваме на инерцията и да 
чакаме да мине някоя буря, да пострадат хора и тогава да търсим виновен и да се чудим 
защо сме стигнали дотам. Това, за което говорим, не е каприз. Гледаме всеки ден по 
телевизията за какво става въпрос в населените места на България. Че градът е обрасъл, е 
факт; че трябва да се вземат мерки, за това сме убедени. 

Аз обещах да не бъда многословен и ще го спазя, но искрено се надявам, че 
следващата година, в края на март, на сесията, няма да  прочета същото, което прочетох 
днес! Надявам се този апел, този вик от наша страна да бъде чут от Общинската 
администрация и да се помисли в тази посока! 

Г-н ГЕОРГИ КАМАРАШЕВ – заместник-кмет „Устройство на 
територията и развитието”: Искам да допълня г-н Трифонов, че тези нови дървесни 
видове за урбанизирани територии също не развиват коренова система, която да вдига 
тротоарите както старите дървета. Искам да Ви уверя, че вече започнахме подмяната и там, 
където премахваме дървета при работа по проектите в старата градска част, ние ги заменяме 
точно с такъв вид дървета. 

Периодично нашите служители правят обходи в града и където има опасни 
дървета, ги премахваме. Да не говорим, че когато получим писмо от граждани за наличие на 
такива дървета в близост до жилищни сгради и т.н., реагираме мигновено и ги 
отстраняваме, защото ние също споделяме тази тревога - че има много стари и изгнили 
дървета и те са опасни за хората. 

Колкото до това дърво пред общината и аз съм си задавал този въпрос. Оказа 
се, че то периодично така изсъхва и се възстановява. Така че, това го имаме предвид и 
работим по проблематиката. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предлагам да гласуваме следния проект за 
решение: 

На основание чл. 79, ал. 5 от Закона за опазване на околната среда, 
Великотърновският общински съвет приема Отчет за 2017 г. за изпълнение на Програма за 
опазване на околната среда на територията на Община Велико Търново, 2015-2020 г. и като 
неразделни части от нея Регионална програма за управление на отпадъците на регион 
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Велико Търново, 2014-2020 г. и Програма за намаляване на емисиите и достигане на 
установените норми за вредни вещества и управление на качеството на атмосферния въздух 
в Община Велико Търново, 2015-2020 г. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 992 
 

На основание чл. 79, ал. 5 от Закона за опазване на околната среда, 
Великотърновски общински съвет приема Отчет за 2017 г. за изпълнение на Програма за 
опазване на околната среда на територията на Община Велико Търново 2015-2020 г. и 
като неразделни части от нея Регионална програма за управление на отпадъците на регион 
Велико Търново 2014-2020 г. и Програма за намаляване на емисиите и достигане на 
установените норми за вредни вещества и управление на качеството на атмосферния 
въздух в Община Велико Търново 2015-2020 г. 
 
 

В 10.55 часа беше обявена 15-минутна почивка. 
След почивката заседанието продължи своята работа. 

 
ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за дейността на Местната комисия за борба 
срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните за 2017 г., Вх. 
№ 2007/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за дейността на Местната комисия за 
борба срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните за 2017 г., вх. 
№ 2007 от 16.03.2018 г. 

ПК по НПУОР, ПК по ЗСД, ПК по ОНК, ПК по СТДМ приемат отчета. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението по точка 7. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 19 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 993 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 7, ал. 2, изр. 2 от ЗБППМН, 
Великотърновски общински съвет приема отчета за дейността на МКБППМН за 2017 г. и 
дава положителна оценка за извършеното като цяло от страна на Комисията през отчетния 
период. 
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ПО ОСМА  ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет по изпълнение на Програма за детето на 
Община Велико Търново за 2017 г. и Програма за детето на Община Велико Търново 
за 2018 г., Вх. № 2011/16.03.2018 г 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет по изпълнение на Програмата за детето на 
Община Велико Търново за 2017 г. и Програма за детето на Община Велико Търново за 
2018 г., Вх. № 2011 от 16.03.2018 г. 

ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по СТДМ приемат Отчета за 2017 г. и Програма за 
детето за 2018 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 994 

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл. 3, ал. 1 от Правилника за прилагане на закона за закрила на 
детето, Великотърновски общински съвет приема: 

1. Отчет по изпълнение на Програма за детето на Община Велико 
Търново за 2017 г. 

2. Програма за детето на Община Велико Търново за 2018 г. 
 
 

ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет на План за действие за 2017 г. и План за 
действие за 2018 г. за осигуряване на равни възможности за хората с увреждания в 
Община Велико Търново, Вх. № 2010/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет на План за действие за 2017 г. и 
План за действие за 2018 г. за осигуряване на равни възможности за хората с увреждания в 
Община Велико Търново, вх. № 2010 от 16.03.2018 г. 

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат Отчета за 2017 г. и Плана за действие за 2018 г. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 995 
 

На основание чл. 21, ал.1, т. 12 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет  
приема: 
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1. Отчет на Плана за действие за 2017 г. за осигуряване на равни възможности 
за хората с увреждания в Община Велико Търново. 

2. План за действие за 2018 г. за осигуряване на равни възможности за хората с 
увреждания в Община Велико Търново. 
 
 
ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: План за действие на Общинския съвет по 
наркотични вещества за 2018 г. и Отчет за дейността на Общинския съвет по 
наркотични вещества за 2017 г., Вх. № 2009/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: План за действие на Общинския съвет по 
наркотични вещества за 2018 г. и Отчет за дейността на Общинския съвет по наркотични 
вещества за 2017 г., вх. № 2009 от 16.03.2018 г. 

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат Отчета за 2017 г. и Плана за действие за 2018 г. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Тези точки минават много лежерно, макар че те са 

доста важни за днешното време и за нашето общество. 
По тази точка ми направи впечатление, че плащаме като държава 60 000 лв. за 

издръжка – заплати, консумативи, енергия и т.н., а за дейност - само 10 000 лв. Коя е тази 
дейност, за която се плащат шест пъти повече за издръжка от пари, които се дават за 
дейност? Не зная как това може да се  промени, но това е някакъв нонсенс. Вероятно има и 
други такива дейности в държавата, но тук става въпрос за наркотични вещества, тук става 
въпрос за един бич. В комисията го чухме, но има разлика между Общински съвет и 
комисия; не всички са членове на тази комисия, на която е дискутирано това. Какъв е 
резултатът от дейността за 10 000 лв.? 

Г-жа ИВАНА СТОЯНОВА – председател на Центъра по наркомании: Тези 
неща не зависят от нас. От държавата се отпускат средствата. За всички градове издръжката 
е различна, различни са средствата за дейност. 

За Велико Търново в последните години са доста средствата, които се отпускат. 
В тази издръжка влизат средствата за заплати, средства за консумативи и за всякакви други 
видове издръжки. Така че това не зависи от мен. В началото на всяка година идва писмо от 
Министерството на здравеопазването, което е гласувано с решение на Министерския съвет, 
и там са упоменати всички средства. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Г-н Витанов, има достатъчно много сектори в 
държавното управление, които имат точно такъв характер на структурата на разходите. 
Един от най-фрапиращите примери е Министерството на вътрешните работи. Не е по-
различна системата и в здравеопазването, така е и в областните администрации, така са 
много други структури. Характерът на тази дейност е свързан с личните качества на 
персонала, който работи там, затова разходите за труд там са по-големи. 

Г-н СТЕФАН СТЕФАНОВ: Очевидно останахме недоразбрани. Това, което г-
н Витанов каза, не беше критика към ръководството. Това беше загриженост, ако има начин 
да допринесем за увеличаване на средствата за дейността на тази структура. В думите на г-н 
Витанов нямаше критика. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преди да се изкажа, ще ви кажа един виц: 
комунизмът е хубаво нещо на книга, само да не четем учебника по история. 

За загрижеността има достатъчно държавни структури. Мисля, че прекалената 
загриженост говори за прекалени други амбиции. Общинският съвет може да изрази по 
няколко други начини своята загриженост към тези хора. Беше обяснено, че тази дейност 
така трябва да бъде. Ако искате, вкарайте предложение как да направим да бъдем 
ангажирани с тях; да помогнем по някакъв начин, а не само на книга. 

Г-жа ДАНИЕЛА АНДРЕЕВА: Като член на ПК по ЗСД изслушах доклада на 
Ивана Стоянова, настъпиха и питания от наша страна и се изясни, че този съвет има основна 
функция „превенция”, т.е. самата госпожа обясни, че средствата, които се отпускат, са 
достатъчни и дори тази година са малко повече. Даже аз препоръчах да се активизира 
дейността на този съвет с влизане в училищата, в класовете на децата, не само срещи с 
учителите и директорите на средни училища и на гимназии. 

Превенция означава превенция, г-н Стефанов. Вие сте член на тази комисия и 
чухте много добре; издръжката на съвета е едното нещо, необходимо, за да се осъществи 
тази превенция, която се осъществява от специалисти. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 996 

 
На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 

приема: 
1.Отчет за дейността на Общинския съвет по наркотични вещества за 2017 г. 
2.План за действие на Общинския съвет по наркотични вещества за 2018. 

 
 
ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Увеличаване на капацитета на разкритата 
социална услуга в общността „Център за обществена подкрепа“, гр. Велико Търново, 
Вх. № 2012/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:Увеличаване на капацитета на разкритата 
социална услуга в общността „Център за обществена подкрепа“, гр. Велико Търново, Вх. № 
2012 от 16.03.2018 г. 

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 11 беше подложено на поименно гласуване: 
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Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 
Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина 
Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: 
За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: 
За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: 
За. 

Предложението беше прието с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 997 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 18, ал. 1, т. 2 и чл. 6, ал. 1, т. 6  от 
Закона за социално подпомагане, чл. 36в, ал. 1, т. 1, ал. 2 и ал. 3, т. 1, т. 2 от Правилника за 
прилагане на закона за социално подпомагане, във връзка с Предложение с вх. № 63-234-
8/22.01.2018 г. от г-н Иван Христофоров – Директор на Програма SOS Детско селище Велико 
Търново  - Габрово – Трявна, и в изпълнение на приетия Актуализиран План за действие за 
изпълнение на Националната стратегия „Визия за деинституционализацията на децата в 
Република България“, Великотърновски общински съвет: 

1.Дава съгласие за увеличаване капацитета на разкритата социална услуга в 
общността „Център за обществена подкрепа” за деца и семейства в гр. Велико Търново, ул. 
„Димитър Найденов” № 4, от 20 на 30 места, считано от 01.06.2018 г. 

2.Финансирането на „Център за обществена подкрепа” за деца и семейства в гр. 
Велико Търново ул. „Димитър Найденов” № 4, считано от 01.06.2018 г., с капацитет 30 
/тридесет/ места да се осъществява по единни стандарти и критерии за издръжка на 
социалната услуга от държавния бюджет чрез общинския бюджет, определяни ежегодно с 
Решение на Министерски съвет. 

3.С увеличаване на капацитета на социалната услуга в общността „Център за 
обществена подкрепа” за деца и семейства в гр. Велико Търново, ул. „Димитър Найденов” № 
4, да се оптимизира числеността на персонала, в съответствие с Методика за определяне 
числеността на персонала в специализираните институции и социални услуги в общността, 
утвърдена със Заповед № РД 01-864/ 30.10.2012 год. на Министъра на труда и социалната 
политика. 

4.Възлага на Кмета на Община Велико Търново да представи Решението на 
Великотърновски общински съвет за увеличаване капацитета на разкритата социална услуга 
в общността „Център за обществена подкрепа” за деца и семейства в гр. Велико Търново,  ул. 
„Димитър Найденов” № 4, от 20 на 30 места, считано от  01.06.2018 г. пред Регионална 
дирекция за социално подпомагане гр. Велико Търново за изготвяне на Предложение до 
Изпълнителния директор на Агенция за социално подпомагане, съгласно разпоредбите на чл. 
36в от Правилника за прилагане на Закона за социално подпомагане. 
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ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отпускане на средства за финансово 
подпомагане на изследвания и процедури, свързани с лечение на безплодие на 
семейства и лица, живеещи на семейни начала с репродуктивни проблеми на 
територията на Община Велико Търново, Вх. № 2013/16.03.2018 г. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отпускане на средства за финансово подпомагане на 
изследвания и процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи 
на семейни начала с репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново, 
вх. № 2013 от 16.03.2018 г. 

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 12 беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай 
Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 998 
 

На основание чл. 21, ал.1, т. 6 от ЗМСМА, чл. 3, ал. 4, ал. 6 и чл. 18 от  
Правилника  за финансово подпомагане на изследвания и процедури, свързани с лечение на 
безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни начала с репродуктивни проблеми на 
територията на Община Велико Търново и Протокол № 14/14.03.2018 г. от заседание на 
Комисията, Великотърновски общински съвет: 

1. Одобрява Списъка с кандидатите и размера на отпусната сума за  финансово 
подпомагане на изследвания и процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства и 
лица, живеещи на семейни начала с репродуктивни проблеми, съгласно Приложение № 1, 
неразделна част от настоящото решение. 

2. Средствата да се разчетат от Целеви разходи по бюджета за 2018 г. на Община 
Велико Търново, съгласно Приложение 2 Б, т.  23 „Общинска програма за асистирана 
репродукция”. 
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3. Неусвоената част от одобрената на заявител сума, се прехвърля в следващите до 
две бюджетни години на съответното лице. 

 
 

ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна на регистрацията по БУЛСТАТ на 
Младежки дом, гр. Велико Търново, Вх. № 2033/16.03.2018 г. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промяна на регистрацията по БУЛСТАТ на Младежки 
дом, гр. Велико Търново, Вх. № 2033 от 16.03.2018 г. 

ПК по НПУОР оставя без разглеждане и връща предложението за прецизиране 
на текста му, ПК по ИВСПИЕСМВ приема предложението по същество и предлага да бъдат 
преработени мотивите и проекта за решение до редовното заседание на Общинския съвет на 
29.03.2018 г. 

Вчера имаше допълнително, извънредно, заседание на ПК по НПУОР заедно с 
Общинска администрация, на което се взе становище да ни бъде предложено да отложим 
точката за следващия път. Ако сте съгласни, предлагам процедура „отлагане на точката” за 
следващото заседание. 

Поставям на гласуване предложението за отлагане на точката. 
Предложението за отлагане се приема с 26 „за”, „против” няма, 1 „въздържал 

се”. 
 

ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Намаляване на началната цена и 
определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със 
стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 2044/21.03.2018 г. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Намаляване на началната цена и определяне метод на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, 
гр. Велико Търново, вх. № 2044 от 21.03.2018 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението по точка 14. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 14 беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: 
За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: 
За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан 
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Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 999 
 

На основание чл. 3, ал.3, т. 2, чл.4 , ал. 4, чл. 31, ал. 1 и чл. 32, ал.3, т.1 от 
ЗПСК, чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 45 от ЗДДС, чл. 5, чл. 6 и чл. 14, ал. 4 от Наредбата 
за търговете и конкурсите и във връзка със свои решения №  555/23.02.2017 г. (ДВ, 
бр.22/2017 г.) и № 611/30.03.2017 г. (ДВ, бр.33/2017 г.), Великотърновски общински съвет: 

1. Намалява с 15 (петнадесет) на сто приетата с решение № 611/30.03.2017 г. на 
ВТОбС начална цена и определя нова начална цена в размер на 69 785 лева, в която не е 
включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински нежилищен имот, със 
стопанско предназначение, представляващ: „Незастроен ПИ с идентификатор 10447.517.98 
по КККР на гр. В. Търново, за който имот е отреден УПИ ІІ -5664, отреден  „за 
производствено-складови дейности” от стр. кв. 576 по ПУП-ПР на гр. В. Търново, ПСЗ 
„Дълга лъка” - собственост на Община Велико Търново. Сделката се облага с ДДС . 

2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с 
явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 6 950 лева . 

3. Търгът да се проведе при следните условия : дата на търга – на 21-вия ден 
след датата на обнародване на това решение в "Държавен вестник", като в случай че 21-ия 
ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; начало 
на търга - 14,00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико Търново . 

4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. 
Определя цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с 
ДДС). Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 
3124 7614 00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка”АД - 
клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава след 
представяне в ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на Община 
В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга. 

5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 
20 936 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG 59 SOMB 9130 3324 7614 01 на 
ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 16,00 
ч. на деня , предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба 
да се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. 
Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 
договорената цена и внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № BG 95 
SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, 
BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 

За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална вноска – 
не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), срок за 
издължаване на остатъка от продажната цена - до 24 месеца, считано от датата на 
сключване на договора, на равни вноски, всяка от които е дължима през не повече от шест 
месеца, считано от предходната вноска по разсроченото плащане. 
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7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 
предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът 
изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга. 

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община В. 
Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в 
случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 
предхождащ датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 
установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след 
датата на търга, при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада с 
неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден. 

11. В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 
проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената датата за съответния 
повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай че така определеният 
ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ работен ден. 
 
 
ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Намаляване на началната цена и 
определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със 
стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 2045/21.03.2018 г. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Намаляване на началната цена и определяне метод на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, 
гр. Велико Търново, вх. № 2045 от 21.03.2018 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 15 беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, 
Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, 
Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, 
Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1000 
 

На основание чл. 3, ал.3, т. 2, чл.4 , ал. 4, чл. 31, ал. 1 и чл. 32, ал.3, т.1 от ЗПСК, 
чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 45, ал.7 от ЗДДС, чл. 5, чл. 6 и чл. 14, ал. 4 от Наредбата за 
търговете и конкурсите и във връзка със свои решения № 686 / 25.05.2017 г. (ДВ, бр.46/2017 
г.) и № 720/ 29.06.2017 г. (ДВ,бр.57/2017 г.), Великотърновски общински съвет: 

1. Намалява с 25 (двадесет и пет) на сто приетата с решение № 720/29.06.2017 г. 
на ВТОбС начална цена и определя нова начална цена в размер на 11 175 лева, в която не е 
включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински нежилищен имот, със 
стопанско предназначение, представляващ: „Гараж № 5, с идентификатор 10447.515.43.2.39 
по КККР на гр. В. Търново, заедно с 1,9918 % ид.ч. от общ. части на вх. ”Б” и право на 
строеж, съобразно ЗП върху ПИ с идентификатор 10447.515.43 по КККР на гр. В. Търново”– 
собственост на Община Велико Търново.Сделката се облага с ДДС . 

2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с 
явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 1 100 лева . 

3. Търгът да се проведе при следните условия : дата на търга – на 21-вия ден след 
датата на обнародване на това решение в "Държавен вестник", като в случай че 21-ия ден 
съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; начало на търга 
- 14,00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико Търново . 

4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. Определя 
цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с ДДС). Цената на 
тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 7614 00 на 
Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка” АД - клон Велико 
Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава след представяне в 
ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на Община В. Търново, всеки 
работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга. 

5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на                    
3 353 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG 59 SOMB 9130 3324 7614 01 на ОбАП 
при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 16,00 ч. на деня 
, предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба да се 
извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. Дължимата сума, 
заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между договорената цена и внесения 
депозит да се заплати в български лева по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 7614 00 на 
ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични 
платежни средства не се приемат. 

За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална вноска – не 
по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), срок за 
издължаване на остатъка от продажната цена - до 12 месеца, считано от датата на сключване 
на договора, на равни вноски, всяка от които е дължима през не повече от шест месеца, 
считано от предходната вноска по разсроченото плащане. 

7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 
предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът 
изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга. 

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община В. 
Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в случай 
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че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, предхождащ 
датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 
установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след датата 
на търга, при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада с неработен 
ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден. 

11. В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 
проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената датата за съответния 
повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай че така определеният 
ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ работен ден. 
 
 
ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изкупуване на недвижим имот, гр. 
Велико Търново, Вх. № 2032/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изкупуване на недвижим имот, находящ 
се на ул. "Никола Пиколо" № 6, а именно - 1,42 % идеални части от сграда, собственост на 
лицето Сийка Йорданова Петрова; стойност за изкупуване на имота в размер на 25 840 лв. 
Вх. № 2032 от 16.03.2018 г. 

ПК по ОС, ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: 
За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко 
Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: Въздържал се, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: 
За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 
Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1001 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 



Протокол № 39  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 29.03.2018 год 
 

43 
 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2018 г. недвижим имот, находящ се в 
урбанизираната територия на гр. Велико Търново, ул. „Никола Пиколо” №6, а именно: 1,42% 
идеални части от сграда с идентификатор №10447.511.387.1 /едно нула четири четири седем 
точка пет едно едно точка три осем седем точка едно/ по КККР на гр. Велико Търново, 
подробно описана в съставения за имота АПОС №489/23.02.1999 г.; собственост на Сийка 
Йорданова Петрова с адрес гр. Дебелец, ул. „Патриарх Евтимий“ №5. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл. 34 ал. 1 предл. първо и ал.2 от ЗОС, 
чл. 3 ал. 1 т.2 и ал.2 т.1 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие за 
изкупуване от Община Велико Търново на недвижим имот, находящ се в урбанизираната 
територия на гр. Велико Търново, ул. „Никола Пиколо” №6, а именно: 1,42% идеални части 
от сграда с идентификатор №10447.511.387.1 /едно нула четири четири седем точка пет едно 
едно точка три осем седем точка едно/ по КККР на гр. Велико Търново, подробно описана в 
съставения за имота АПОС №489/23.02.1999 г.; собственост на Сийка Йорданова Петрова с 
адрес гр. Дебелец, ул. „Патриарх Евтимий“ №5. 

3. Утвърждава стойността за изкупуване на имота, равна на експертната оценка, 
изготвена от оценител на имоти „Инвестстрой-92” ЕООД, в размер на 25 840 /двадесет и пет 
хиляди осемстотин и четиридесет/ лева, които следва да бъдат изплатени на Сийка 
Йорданова Петрова с адрес гр. Дебелец, ул. „Патриарх Евтимий“ №5. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи необходимите 
действия по изпълнение на настоящото решение, съгласно разпоредбите на Закона за 
общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество. 

 
 

ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на недвижим имот, с. Беляковец, Вх. № 2019/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на недвижим имот, с. Беляковец, площ  950 кв.м, начална тръжна цена в размер на 
20 600 лв. без ДДС. Вх. № 2019 от 16.03.2018 година. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 
Има становище на кмета на с. Беляковец. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 
Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена 
Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 
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Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, 
Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, 
Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1002 
 

1.  На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 39, ал. 1 
във връзка с чл. 96 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат обявени 
публични търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим имот частна общинска 
собственост, както следва: 

- незастроен урегулиран поземлен имот II-42 /две римско за имот четиридесет и две/ 
от строителен квартал 10 /десет/ по плана на с. Беляковец, с площ от 950 кв.м. /деветстотин и 
петдесет квадратни метра/,  актуван с АЧОС № 6248/06.07.2016 г. 

2. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от 
оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 20 600 /двадесет хиляди и шестстотин 
лева/ без начислен ДДС. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по организиране и провеждане на публични търгове 
с тайно наддаване за продажба на имотите, съгласно разпоредбите на Закона за общинска 
собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество. 

 
 

ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на недвижим имот, с. Самоводене, Вх. № 2020/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на недвижим имот, с. Самоводене, с площ от 360 кв.м. Вх. № 2020 от 16.03.2018 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 
Кметът на с. Самоводене е дал становище. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 
Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов 
Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина 
Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 



Протокол № 39  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 29.03.2018 год 
 

45 
 

Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: 
За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1003 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2018 г. недвижим имот частна общинска 
собственост: 

- застроен  поземлен имот №000353 /нула нула нула три пет три/, с площ от 360 кв.м. 
/триста и шестдесет квадратни метра/,  с начин на трайно ползване: др. промишлен терен, 
девета категория, в землището на с. Самоводене, Община Велико Търново, актуван с АЧОС 
№ 6417/03.11.2017 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 39, ал. 1 във 
връзка с чл. 96 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат обявени 
публични търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим имот частна общинска 
собственост, както следва: 
- застроен  поземлен имот №000353 /нула нула нула три пет три/, с площ от 360 кв.м. /триста 
и шестдесет квадратни метра/,  с начин на трайно ползване: др. промишлен терен, девета 
категория, в землището на с. Самоводене, Община Велико Търново, актуван с АЧОС № 
6417/03.11.2017 г. 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от 
оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 4 500 /четири хиляди и петстотин лева/. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 
търгове с тайно наддаване за продажба на имотите, съгласно разпоредбите на Закона за 
общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество. 

 
 

ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на недвижим имот, с. Арбанаси, Вх. № 2031/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на недвижим имот, с. Арбанаси, Вх. № 2031 от 16.03.2018 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението. 
Има положително становище на кмета на с. Арбанаси. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
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Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 
Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко 
Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1004 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2018 г. недвижим имот частна общинска 
собственост: 

- друг вид трайно насаждение /Земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, представляващо 
поземлен имот с идентификатор №00583.147.45 /нула нула пет осем три точка едно четири 
седем точка четири пет/ по Кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Арбанаси, с 
площ от 779 кв.м. /седемстотин седемдесет и девет квадратни метра/,  десета категория, 
местност „Караник“ в землището на с. Арбанаси, актуван с АЧОС № 5314/18.09.2012 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 39, ал. 1 във 
връзка с чл. 96 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат обявени 
публични търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим имот частна общинска 
собственост, както следва: 
- друг вид трайно насаждение /Земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, представляващо поземлен имот 
с идентификатор №00583.147.45 /нула нула пет осем три точка едно четири седем точка 
четири пет/ по Кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Арбанаси, с площ от 779 
кв.м. /седемстотин седемдесет и девет квадратни метра/,  десета категория, местност 
„Караник“ в землището на с. Арбанаси, актуван с АЧОС № 5314/18.09.2012 г. 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от 
оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 31 160 /тридесет и една хиляди сто и 
шестдесет лева/. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 
административни действия по организиране и провеждане на публични търгове с тайно 
наддаване за продажба на имотите, съгласно разпоредбите на Закона за общинска 
собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество. 
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ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2017/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, 
публична общинска собственост, преместваем павилион с предназначение „търговска 
дейност”; гр. Велико Търново, Вх. № 2017 от 16.03.2018 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението по точка 20. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 
Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов 
Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, 
Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: 
За 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1005 
 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2018 год. част от имот публична 
общинска собственост – място № 57, съгласно схема за разполагане на преместваеми 
обекти /павилиони/  по чл.56 от ЗУТ, одобрена от Гл.архитект през 2016 г. и виза на 
Гл.архитект на Община Велико Търново от 15.03.2018 г., находящ  се в гр.Велико 
Търново, до кв.12 по плана на града, представляващ терен с обща площ  12,00 /дванадесет/ 
кв.м, за поставяне на преместваем обект /павилион/. 

ІІ. На основание чл. 21, ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 7 и 8 от Закона за 
общинска собственост,  чл. 11, ал. 1 предложение първо и ал. 2 и чл.14, ал.1 от Наредбата 
за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, във връзка с 
чл.56 от ЗУТ, Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на 
част от имот публична общинска собственост  -  място № 57, съгласно схема за 
разполагане на преместваеми обекти /павилиони/ по чл.56 от ЗУТ, одобрена от 
Гл.архитект през 2016 г. и виза на Гл.архитект от 15.03.2018 г., находящ се в гр. Велико 
Търново, до кв.12 по плана на града,  представляващ терен от 12,00 /дванадесет/ кв.м, за 
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срок от 5 (пет) години, с предназначение - търговска дейност, при начална тръжна цена 
115,00 лв. /сто и петнадесет лева/ на месец. 

ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 
публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред 
съгласно изискванията на гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество и при следните допълнителни условия: 

1.При провеждането на търга да се представи проект на преместваемия обект 
/павилион/, одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на преместваемия обект 
/павилион/, както и демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за 
сметка на наемателя. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
частна общинска собственост, с. Шереметя, Вх. № 2025/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, частна 
общинска собственост, с. Шереметя с предназначение „лекарски кабинет”, Вх. № 2025 от 
16.03.2018 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението. 
Има становище на кмета на с. Шереметя. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов 
Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, 
Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1006 
 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за общинска 
собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и във връзка с молба вх. № 5300-2769-2/12.02.2018г., от д-р Нина 
Тодорова ЕТ „АМБУЛАТОРИЯ ЗА ИНДИВИДУАЛНА ПРАКТИКА ЗА ПЪРВИЧНА 
МЕДИЦИНСКА ПОМОЩ - ЛЕКАРСКИ КАБИНЕТ   Д-Р НИНА ТОДОРОВА”, 
Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ 
години на част от имот общинска собственост, намиращ се в с. Шереметя,  сградата  на 
бивше училище, с обща площ 36.00 кв. м.,/ в т.ч. кабинет 13.00 кв. м, манипулационна 13.00 
кв.м и чакалня  10.00 кв. м/ при месечна наемна цена 31.00лв. с предназначение лекарски  
кабинет. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем по реда на 
Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
частна общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 2029/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, частна 
общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 2029 от 16.03.2018 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението. 
Има становище на кмета на гр. Дебелец. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов 
Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, 
Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: 
За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За. 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1007 
 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за общинска 
собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и във връзка с молба вх. № 5300-369-1/02.02.2018г., от д-р Николай 
Бодуров, управител на „АМБУЛАТОРИЯ ЗА ГРУПОВА ПРАКТИКА ЗА ПЪРВИЧНА 
МЕДИЦИНСКА ПОМОЩ ДОВЕРИЕ” ООД, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на част от имот общинска 
собственост, намиращ се в гр. Дебелец, ул. „ Петър Мазнев” 10, сградата  на „Здравна 
служба”, с обща площ 97.15 кв.м.,/ в т.ч. лекарски кабинети 58.00 кв.м, спомагателни 
помещения  15.00 кв.м и общи части - коридор 24,15 кв.м / при месечна наемна цена 82.00лв. 
с предназначение лекарски  кабинети. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем по 
реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне право на управление 
върху имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 
2028/16.03.2018 г. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне право на управление върху имот, 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2028 от 16.03.2018 г. 

ПК по ОС приема предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: 
За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 
Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова 
Недева: За. 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1008 
 

І. На основание  чл. 12 ал. 3 от Закона за общинска собственост, чл. 8 ал. 3 т. 2 
и чл. 10 ал. 2 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и във връзка с искане вх. № 74-277-2/24.01.2018 год. от Директора 
на Център за специална образователна подкрепа- Велико Търново, Великотърновски 
общински съвет дава съгласие за предоставяне на право на управление за срок от 10 
(десет) години на имот публична общинска собственост, намиращ се в гр. Велико 
Търново, ул. “Климент Охридски” № 50, представляващ училищна сграда, с 
идентификатор 10447.509.134.1 по КККР на гр. Велико Търново, със ЗП 503,00 кв.м, на 
Център за специална образователна подкрепа, гр. Велико Търново, ул. „Климент 
Охридски” № 50, БУЛСТАТ 814220854. 

ІІ. Възлага на Кмета на Общината да осъществи необходимите действия за 
предоставяне на горепосочения имот, при условия и ред, съгласно нормативните 
изисквания. 
 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване на безвъзмездно 
право на ползване върху земеделски земи от ОПФ в полза на читалище, с. Церова 
кория, Вх. № 2021/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване на безвъзмездно право на 
ползване върху земеделски земи от Общинския поземлен фонд в полза на читалище, с. 
Церова кория за срок от 10 години, Вх. № 2021 от 16.03.2018 г. 

ПК по ОС, ПК по ОНК, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Кметът на с. Церова кория е дал положително становище. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов 
Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: 
За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: 
За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: 
За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За 
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Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1009 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 5 от Закона за общинската 
собственост, чл. 59, ал. 7 от НРПУРОИ, във връзка с §6 от ПЗР на Закона за народните 
читалища, Великотърновски общински съвет предоставя за безвъзмездно ползване на 
Народно читалище ”Развитие - 1883” с. Церова кория, представлявано от Председателя – 
Христо Петков Кунчев, за срок от 10 (десет) години, считано от 01.10.2018 г. земеделски 
земи от Общинския поземлен фонд в землище с. Церова кория, с обща площ 42,039 дка, 
както следва: 

 
№ № на имот Местност НТП Категория Площ /дка/ АОС 
1. 001031 Гробища Нива 3 4,490 2837/20.04.2005 

г. 
2. 005045 Чучура Нива 3 4,079 2868/20.04.2005 

г. 
3. 012015 Каймаканча Нива 3 3,768 2903/20.04.2005 

г. 
4. 012016 Каймаканча Нива 3 4,577 2904/20.04.2005 

г. 
5. 012017 Каймаканча Нива 3 4,883 2905/20.04.2005 

г. 
6. 012030 Каймаканча Нива 3 6,900 2910/20.04.2005 

г. 
7. 129004 Ливадито Нива 5 6,943 2737/20.04.2005 

г. 
8. 161020 Братинов рът Нива 3 6,399 3274/01.06.2006 

г. 
 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи необходимите 
административни действия, съгласно действащата нормативна уредба. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА  ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда на чл. 
29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Беляковец, Вх. № 2022/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 29, 
ал. 1 от Закона за опазване на земеделските земи, с. Беляковец, Вх. № 2022 от 16.03.2018г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението. 
Кметът на село Беляковец не присъства на заседанието и не е представил 

становище по предложението. 
Предлагам да гласуваме отлагане на точката. 
Предложението за отлагане на точката се приема с 26 „за”, „против” няма, 1 

„въздържал се”. 
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ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда на 
чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 2023/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 29, 
ал. 1 от Закона за опазване на земеделските земи, гр. Велико Търново, Вх. № 2023 от 
16.03.2018 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Подлагам на гласуване предложението по точка 26. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина 
Михайлова Широкова: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев 
Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен 
Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1010 
 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ, Великотърновски 
общински съвет дава предварително съгласие за промяна предназначението на част от имот 
публична общинска собственост, както следва: 

- поземлен имот №10447.32.75 по КККР на гр. Велико Търново, местност „Дервеня“; 
НТП: път IV клас; трайно предназначение - транспорт; площ на имота – 11,719 дка, площ с 
ограничение в ползването – 0,302 дка; 

във връзка с проект за подробен устройствен план парцеларен план за застрояване за 
външно захранване с електроенергия на базова станция №4724 на „Теленор България“ ЕАД, 
разположена в ПИ №10447.32.681 по КККР на гр. Велико Търново, местност „Дервеня“. 

Проектът е разгледан и приет с решение № 1 по протокол №1 от 24.01.2018 г. на 
Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико Търново. 

Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в сила на 
решението на Комисията за земеделските земи. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, Великотърновски 
общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на ограничени вещни права на 
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„Теленор България“ ЕАД, с адрес гр. София, Бизнес парк София, сграда №6, върху имота по 
т.1, след влизане в сила на ПУП. 

3. „Теленор България“ ЕАД, с адрес гр. София, Бизнес парк София, сграда №6, 
да извърши за своя сметка процедурите по ЗОЗЗ за утвърждаване на площадка /трасе/ на 
обекта по т.1, а след влизането в сила на ПУП и учредяването на правата по т.2 – и по 
промяната на предназначението на земята. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда на 
чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Дичин, Вх. № 2024/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 29, 
ал. 1 от Закона за опазване на земеделските земи, с. Дичин, Вх. № 2024 от 16.03.2018 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението. 
Тъй като кметът на село Дичин не присъства на заседанието и не е дал 

становище по предложението, предлагам да отложим тази точка. 
Предложението за отлагане на точката се приема с 26 „за”, „против” няма, 1 

„въздържал се”. 
 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Списък за 2018 г. на общинските 
жилища по предназначение, брой, вид и местонахождение, Вх. № 2016/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Списък за 2018 г. на общинските жилища 
по предназначение, брой, вид и местонахождение, вх. № 2016 от 16.03.2018 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Предлагам да преминем към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: 
За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Станислав Стефанов Рашков: 
За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: 
За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1011 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, чл. 42, ал. 2 от Закона за общинската собственост и чл. 3, ал. 2 от 
Наредбата за реда и условията за установяване на жилищни нужди, настаняване и 
продажба на общински жилища, Великотърновския общински съвет : 

 
1. Приема списъците за 2018 година на общинските жилища по предназначение, 

брой, вид и местонахождение, както следва : 
 

- за настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди                                                   
             общо 410 броя; 
в гр. В. Търново                                                                 404 броя; 
в гр. Килифарево                                                                   6 броя; 

- за продажба, замяна и обезщетяване на бивши собственици, чиито 
имоти са отчуждени за общински нужди                           0 броя; 

- резервни жилища                                                                   5 броя; 
- ведомствени жилища                                                           18 броя. 

 
ОБЩО ЖИЛИЩА :        433 

 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Определяне на основна месечна 
наемна цена за 1 кв.м. полезна площ на общинските жилища за 2018 г., Вх. № 
2018/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне на основна месечна наемна 
цена за 1 кв.м. полезна площ на общинските жилища за 2018 г., вх. № 2018 от 16.03.2018 г. 

ПК по ОС, ПК по БФ, ПК по ЗСД приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, 
Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
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Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, 
Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1012 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация и чл. 56, ал. 1 от Наредбата за реда и условията за установяване 
на жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища, определя за 2018 
година основна месечна наемна цена за 1 кв. м.  / един квадратен метър / полезна площ на 
общинските жилища в размер на 1.50 лв. / един лев и петдесет стотинки /. 

 
 

ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване на общинско жилище – 
апартамент, гр. Велико Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. № 
2026/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на общинско жилище – 
апартамент № 16 на ул. "Драган Цончев" № 21, находящ се в гр. Велико Търново, в списъка 
на жилищата за продажба - продажна цена в размер на 60 900 лв. Вх. № 2026 от 16.03.2018г. 

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Против, Георги Кръстев Марков: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: 
За, Пламен Борисов Петров: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова 
Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1013 
 

1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във вр. с чл.8, ал.9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2018 г. недвижим имот частна общинска 
собственост: 

- самостоятелен обект, с идентификатор 10447.515.296.4.16 /едно нула четири 
четири седем точка пет едно пет точка две девет шест точка четири точка едно шест/ по 
Кадастрална карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Велико Търново - апартамент 
№16 от жилищен блок ЕПЖС18”В”, построен 1992г, представляващ самостоятелен обект 
в сграда №4, разположена в поземлен имот с идентификатор №10447.515.296 /едно нула 
четири четири седем точка пет едно пет точка две девет шест/ по КККР на гр.Велико 
Търново, с адм.адрес: гр.Велико Търново, ул. „Драган Цончев”№21, вх.Г, ет.6 със 
застроена площ 81.18 /осемдесет и едно цяло и осемнадесет стотни/ кв.м. при 100% 
включена тераса, състоящ се от:входно антре, дневна, спалня, столова с кухненски бокс, 
баня-тоалетна, дрешник и тераса, заедно с прилежащото на апартамента избено 
помещение №16 с полезна площ 5.54 /пет цяло петдесет и четири стотни/ кв.м., заедно със 
съответните идеални части от общите части на сградата и отстъпено право на строеж 
върху общинска земя; 

2. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3 и ал.2 от ЗОС и 
чл.47, ал.5 във вр. с чл.46, ал.1, т.1 и чл.47, ал.7 от Наредбата за реда и условията за 
установяване на жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища, 
Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъде продаден недвижим имот – 
частна общинска собственост на Станьо Иванов Узунов, с ЕГН:3208031649, а именно: 

- самостоятелен обект, с идентификатор 10447.515.296.4.16 /едно нула четири 
четири седем точка пет едно пет точка две девет шест точка четири точка едно шест/ по 
Кадастрална карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Велико Търново - апартамент 
№16 от жилищен блок ЕПЖС18”В”, построен 1992г, представляващ самостоятелен обект 
в сграда №4, разположена в поземлен имот с идентификатор №10447.515.296 /едно нула 
четири четири седем точка пет едно пет точка две девет шест/ по КККР на гр.Велико 
Търново, с адм.адрес: гр.Велико Търново, ул. „Драган Цончев”№21, вх.Г, ет.6 със 
застроена площ 81.18 /осемдесет и едно цяло и осемнадесет стотни/ кв.м. при 100% 
включена тераса, състоящ се от:входно антре, дневна, спалня, столова с кухненски бокс, 
баня-тоалетна, дрешник и тераса, заедно с прилежащото на апартамента избено 
помещение №16 с полезна площ 5.54 /пет цяло петдесет и четири стотни/ кв.м., заедно със 
съответните идеални части от общите части на сградата и отстъпено право на строеж 
върху общинска земя, актуван с АОС № 6411/16.10.2017г.; 

3. Одобрява продажна цена на горния имот, въз основа на експертна оценка, 
изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 60 900 /шестдесет 
хиляди и деветстотин/ лева. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по продажба на имота, съгласно разпоредбите на 
Закона за общинска собственост и Наредбата за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища. 
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ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване на общинско жилище – 
апартамент, гр. Велико Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. № 
2027/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на общинско жилище – апартамент 
№ 10 на ул. "Освобождение" № 75, в списъка на жилищата за продажба - продажна цена в 
размер на 66 400 лв. Вх. № 2027 от 16.03.2018 г. 

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението по точка 31. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Против, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, 
Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1014 
 

1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във вр. с чл.8, ал.9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2018 г. недвижим имот частна общинска 
собственост: 

- самостоятелен обект, с идентификатор 10447.504.5.2.10 /едно нула четири четири 
седем точка пет нула четири точка пет точка две точка едно нула/ по Кадастрална карта и 
кадастралните регистри /КККР/ на гр. Велико Търново - апартамент №10, представляващ 
самостоятелен обект в сграда №2, разположена в поземлен имот с идентификатор 
№10447.504.5 /едно нула четири четири седем точка пет нула четири точка пет/ по КККР 
на гр.Велико Търново, с адм.адрес: гр.Велико Търново, ул. „Освобождение” №75, вх.А, 
ет.4 със застроена площ 62.95 /шестдесет и две цяло и деветдесет и пет стотни/ кв.м., при 
100% включена тераса, състоящ се от:дневна, кухня, спалня, баня-тоалетна, коридор и 
тераса, заедно с прилежащата на апартамента изба №2 с полезна площ 5.93 /пет цяло и 
деветдесет и три стотни/ кв.м., заедно с 3.97% /три цяло деветдесет и седем стотни 
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процента/ идеални части от общите части на жилищния блок – ЕЖБ-6 и отстъпеното 
право на строеж върху общинска земя; 

2. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3 и ал.2 от ЗОС и чл.47, 
ал.5 във вр. с чл.46, ал.1, т.1 от Наредбата за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища, Великотърновски 
общински съвет дава съгласие да бъде продаден недвижим имот – частна общинска 
собственост на Орхан Мюмюнов Ахмедов, с ЕГН:6412061461, а именно: 

- самостоятелен обект, с идентификатор 10447.504.5.2.10 /едно нула четири четири 
седем точка пет нула четири точка пет точка две точка едно нула/ по Кадастрална карта и 
кадастралните регистри /КККР/ на гр. Велико Търново - апартамент №10, представляващ 
самостоятелен обект в сграда №2, разположена в поземлен имот с идентификатор 
№10447.504.5 /едно нула четири четири седем точка пет нула четири точка пет/ по КККР 
на гр.Велико Търново, с адм.адрес: гр.Велико Търново, ул. „Освобождение” №75, вх.А, 
ет.4 със застроена площ 62.95 /шестдесет и две цяло и деветдесет и пет стотни/ кв.м., при 
100% включена тераса, състоящ се от:дневна, кухня, спалня, баня-тоалетна, коридор и 
тераса, заедно с прилежащата на апартамента изба №2 с полезна площ 5.93 /пет цяло и 
деветдесет и три стотни/ кв.м., заедно с 3.97% /три цяло деветдесет и седем стотни 
процента/ идеални части от общите части на жилищния блок – ЕЖБ-6 и отстъпеното 
право на строеж върху общинска земя, актуван с АОС № 654/10.02.2000 г. и Акт № 
4719/17.06.2010г. /за поправка на АОС № 654/10.02.2000 г/; 

3. Одобрява продажна цена на горния имот, въз основа на експертна оценка, 
изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО,  в размер на 66 400 /шестдесет и 
шест хиляди и четиристотин/ лева. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 
административни действия по продажба на имота, съгласно разпоредбите на Закона за 
общинска собственост и Наредбата за реда и условията за установяване на жилищни 
нужди, настаняване и продажба на общински жилища. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО:  Отмяна на Решение № 842/26.10.2017 
г. на Великотърновски общински съвет за продажба на общински жилищен имот, Вх. 
№ 2030/16.03.2018 г. 
 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отмяна на Решение № 842 от 26.10.2017 г. на 
Великотърновския общински съвет за продажба на общински жилищен имот, Вх. № 2030 от 
16.03.2018 г. 

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, 
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Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 
Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов 
Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1015 
 

На основание чл. 21, ал.1, т.23 и т.24 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет отменя Решение № 842 по Протокол № 33 от проведено заседание на 26.10.2017 г. 
на Великотърновски общинския съвет за продажба на общински жилищен имот находящ 
се на административен адрес : гр. Велико Търново, ул.”Филип Симидов” № 9, вх.Б, ап.7. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Доклад за изпълнение на Общия 
устройствен план на Община Велико Търново, Вх. № 1959/12.02.2018 г. 
 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Доклад за изпълнение на Общия устройствен план 
на Община Велико Търново за 2017 г., вх. № 1959 от 12.02.2018 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат Доклада за 2017 г. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Това е една от най-важните точки, които Общинският 

съвет ежегодно приема. Тъй като това дава поглед върху развитието на града и на 
населените места в общината като цяло. То дава, макар и индиректна, представа и е 
критерий за стопанската активност на населението и на други институции, които се 
занимават с това строителство. 

Направих едно сравнение с 2014 г. Ако си спомняте, когато приемахме 
бюджетните прогнози, там освен всички рискове имаше текст, в който имаше и 
политически риск. Той наистина се реализира - предсрочни избори и т.н. Не зная сега 
доколко той съществува. Преди малко тук имаше поздравления от г-н Иванов, че ни е 
вдигнат кредитният рейтинг. Браво! Но каква е реалността като реално изпълнение на 
стопанската активност? Това го дава точно отчетът за изпълнение на Общия устройствен 
план. И ще ви чета паралелно: за землището на гр. В. Търново през 2014 г. са издадени 14 
броя разрешения за строеж. През 2017 г. са издадени 9, с 50 % по-малко. Въведени са в 
експлоатация два обекта тогава, два обекта са въведени и сега. За землището на Дебелец са 
одобрени 3 броя подробни устройствени планове тогава, сега са одобрени 2. Издадени са 4 
разрешителни за строеж тогава, 4 са и сега. За землището на град Килифарево е издадено 1 
брой разрешение за строеж тогава и 1 брой сега. Само тук надвишаваме тази година с 
малко: от 34 броя разрешения за строеж през 2014 г., сега са 41 за землището на съставните 
села на община Велико Търново. 
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Това е положението. Това са реалностите на терен. Дано да се подобри с отчета 
за 2018 г., но ако има политически риск, какво става? 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Г-н Витанов, това, което не харесвам във Вашите 
изказвания е, че обикновено боравите с условно верни данни, които имат наистина 
внушения в друга посока. Тук говорим за брой разрешителни за строеж. Според мен има 
разлика дали разрешителното за строеж е за гараж или за осеметажен блок с шест входа в 
него. Молбата ми е: не съпоставяйте насъпоставими неща! 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Иванов, аз боравя с информацията, която ми е 
представена. Както и на Вас. Как да зная аз дали е осеметажен блок. Да бяха го написали: 
осеметажен блок, с гараж, пет коптора или там, каквото напишат. Аз казвам това, което ми е 
дадено като текст  - от 2014 и от 2017 г. и направих сравнение, от което излиза, че всъщност 
по-малко се строи през 2017 г. Това е видно от този отчет. Мисля, че Вие някакси 
изкривявате нещата. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Витанов, можеше ли в тези две 
седмици след комисиите Вие да изискате тази информация? Имате ли право? Арх. Малаков, 
бихте ли отказали такава информация? 

Може би друга е целта на Вашето изказване за пореден път. Но да не правим 
внушения! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложението по 
точка 33. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1016 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА и във връзка с чл. 127, ал. 9 от 
Закона за устройството на територията, Великотърновски общински съвет приема Доклад 
за изпълнение за Общия устройствен план на Община Велико Търново за 2017г. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за ПУП за 
реализиране на обект: Рехабилитация и реконструкция на улична мрежа в гр. Велико 
Търново, Вх. № 2034/16.03.2018 г. 
 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Проект за ПУП за реализиране на 
обект „Рехабилитация и реконструкция на улична мрежа в гр. Велико Търново”, вх. № 2034 
от 16.03.2018 г. 

Става дума за изграждането на нов мост над река Янтра в землището на гр. 
Велико Търново. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
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Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1017 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.129, ал.1 от ЗУТ във връзка с 
чл.110, ал.1, т.5 от ЗУТ и Решение №12 по Протокол №2 на ЕСУТ на Община Велико 
Търново от проведено заседание на 28.02.2018г., Великотърновският общински съвет 
одобрява: 

Проект за Подробен устройствен план – Парцеларен план за елементите на 
транспортна техническа инфраструктура  - трасе на обект и съоръжения към него, 
разположен върху повърхността на земята за реализиране на обект: Рехабилитация и 
реконструкция на улична мрежа в гр.Велико Търново, подобект: Рехабилитация и 
реконструкция на улици от пътна връзка с улица Магистрална (път Е772 /І-4/) до път ІІІ-
514 – Ситуация от км 1+363 до км 1+500: Изграждане на нов Мост над р.Янтра в 
землището на гр.Велико Търново, включващ части от имоти, както следва: 

 
-Част от Поземлен имот №10447.155.22 по КК и КР на гр.В.Търново  / нов 

№10447.155.45 по скица-проект/ , НТП – урбанизирана територия, общинска публична 
собственост  /АПОС №6301/06.01.2017г. / с площ 904 кв.м 
 

-Част от Поземлен имот №10447.155.32 по КК и КР на гр.В.Търново/ нов 
№10447.155.47 по скица-проект/ , НТП –гори и храсти в земеделски земи, VІІІ категория – 
общинска  собственост (/АЧОС №6406/10.10.2017г. /земи по чл.19 от ЗСПЗЗ) – 328 кв.м 
 
На основание чл.215 ЗУТ решението подлежи на обжалване в 30-дневен срок от 
обнародването в „Държавен вестник” чрез Община Велико Търново пред 
Великотърновския административен съд. 
 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Благодаря, колеги! Радвам се, че за нови 
неща, които са добри за хората, всички сме на едно мнение. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Къпиново, Вх. № 2035/16.03.2018 г. 
 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване разрешение за 
изработване на проект за ПУП, с. Къпиново, Вх. № 2035 от 16.03.2018 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Има становище на кмета на с. Къпиново. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Председател, става въпрос за становище на 

кметовете. Тук има становище на кмета. Преди малко разговарях с кмета на Беляковец – 
Албена Беренска и с кмета на Дичин – Николай Теодосиев. Оказа се, че от тях никой не е 
изисквал становище и те не знаят, че ще има точки за селата, които трябва да бъдат 
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разгледани. Малко е несериозно да внасяме точки, да отлагаме точки и кметовете на 
населените места даже да не знаят за какво става въпрос и накрая те да излизат виновни. 
Нека за следващото заседание да бъде уточнено кой не си е свършил работата и да се внасят 
точки по този начин – и в комисии, и на заседания на Общинския съвет! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Добре би било  следващия път тук да бъдат 
кметовете на Дичин и Беляковец. Няма нищо лоши в това, мисля, че е въпрос на уважение. 
За съжаление, виждам само двама кметове. Още от началото на годината се знае кога е 
сесията. 

Ако няма други изказвания, предлагам да преминем към гласуване. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1018 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 
ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.25 от ПНПОУПОВТ във връзка с предвижданията на ОУП 
на община Велико Търново, чл.12, ал.2 и чл. 59, ал.1 от ЗУТ; заявление с вх. № 53-1728-1/ 
30.01.2018 г. от „Аква¬про-джект 2020” ЕООД с ЕИК- 204876150, с управител и 
едноличен собственик на капитала- Георги Веселинов Григоров и със седалище и адрес на 
управление- гр. Велико Търново 5000, ул. „Бачо Киро” №9, вх. А, ет.3, ап.5, в качеството 
му на възложител; писмо с изх. № 84/ 29.01.2018 г. на Директора на РИОСВ – Велико 
Търново и становище с изх. № 14/ 23.02.2018 г. на Кмета на с. Къпиново, 
Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява задание, съставено от заявителя, в качеството му на възложител, 
за изработване на проект за ПУП –  ПЗ на част от ПИ с идентификатор № 36107.39.25 по 
КККР на неурбанизираната територия от земл. на с. Къпиново – м. „Лъката”. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП –  ПЗ на част от ПИ с 
идентификатор № 36107.39.25 по КККР на неурбанизираната територия от земл. на с. 
Къпиново – м. „Лъката”, с цел - създаване на градоустройствена основа за промяна 
предназначението му от земеделска територия с НТП – „нива” в урбанизирана територия с 
НТП – „рибно стопанство”. 

3. При необходимост да се изработят парцеларни планове за трасетата на 
проводите на водоснабдителната, канализационната и електроразпределителната мрежи. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 
2036/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2036 от 
16.03.2018г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
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Поставям на гласуване предложението по точка 36. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 1019 

 
На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от Закона за устройство на 
територията /ЗУТ/ и заявление с вх. № 5300-20866-9/ 06.02.2018 г. от „Планекс 
Инфраструктура” ООД с ЕИК- 202694924, с управител- Кристиян Пламенов Дешков и със 
седалище и адрес на управление- гр. Велико Търново 5000, ул. „Магистрална” №3, ет.4, в 
качеството му на възложител; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ във връзка с чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ; 
чл.59, ал.1 от ЗУТ във връзка с предвижданията на ОУП на община Велико Търново и чл.24 
от Наредба №7/ 2003 за ПНУОВТУЗ, чл. 11 и чл.38 от ПНПОУПОВТ и чл.125, ал.3 от ЗУТ; 
както и на основание писмо с изх. № 224/ 31.01.2018 г. на Директора на РИОСВ – Велико 
Търново, Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява задание, съставено от заявителя, в качеството му на възложител, за 
изработване на проект за проект за ПУП –  ПЗ на ПИ с идентификатор № 10447.21.30 по 
КККР на земл. на гр. Велико Търново – м. „Елия” /Елията/. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП –  ПЗ на ПИ с 
идентификатор № 10447.21.30 по КККР на земл. на гр. Велико Търново – м. „Елия” /Елията/, 
цел създаване на градоустройствена основа за промяна предназначението на ПИ от 
земеделска територия с НТП – „нива” в урбанизирана територия с НТП – „за производствени 
дейности”. 

3. При необходимост да се изработят парцеларни планове за трасетата на 
проводите на водоснабдителната, канализационната и електроразпределителната мрежи. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 2037/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 2037 от 16.03.2018 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Кметът на гр. Дебелец е в залата. Моля за Вашето становище! 
Кметът на гр.  Дебелец отговори, че дава съгласието си за това предложение. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Камарашев, ако може да помолите 

кметовете да си организират така времето, че да присъстват на сесиите, особено когато има 
точки, свързани с тяхната работа! Няма как да не се знае, че има сесия днес. Има проект за 
дневен ред, който е публичен. 

Ако няма изказвания по точката, предлагам да гласуваме. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1020 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка със заявление 
по чл.124-а, ал.5 от Закона за устройство на територията /ЗУТ/ с вх. № 94ГГ-3348-1/ 
06.03.2018 г. от Калоян Иванов Стоянов, представляван от законния си представител – Галя 
Александрова Борисова, с адрес – гр. Велико Търново, ул. „Асен Разцветников” № 8; чл.124-
б, ал.1 от ЗУТ във връзка с чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ; чл.59, ал.1 от ЗУТ във връзка с 
предвижданията на ОУП на Община Велико Търново, чл.8, ал.2 от ПНПОУПОВТ и чл.19, 
ал.1 от Наредба №7/ 2003 за ПНУОВТЗ; писмо с изх. № 600/ 26.02.2018 г. на Директора на 
РИОСВ – Велико Търново, както и на основание писмо с изх. № 289/ 08.03.2018 г. на Кмета 
на гр. Дебелец, Великотърновският общински съвет реши: 

1.Одобрява задание, съставено от заявителя, за изработване на проект за ПУП –  
ПР на ПИ № 091008 и ПИ № 091014 по КВС на земл. на гр. Дебелец – м. „Еньовец”, ЧИ на 
ПЗ на ПИ № 091014 и ПЗ на ПИ № 091008. 

2.Дава разрешение за изработване на проект за ПУП –  ПР на ПИ № 091008 и 
ПИ № 091014 по КВС на земл. на гр. Дебелец – м. „Еньовец”, ЧИ на ПЗ на ПИ № 091014 и 
ПЗ на ПИ № 091008, цел обединяване на двата ПИ в нов; създаване на устройствена основа 
за промяна предназначението на ПИ № 091008 от имот с НТП „лозе” в територия с трайно 
предназначение – „урбанизирана” и имот с НТП – „за жилищни нужди” и установяване на 
режим на устройство и застрояване в новообразувания ПИ, в съответствие предвижданията 
на ОУП на Община Велико Търново и на правилата и нормативите за неговото прилагане. 

3.При необходимост да се изработят парцеларни планове за трасетата на 
проводите на водоснабдителната, канализационната и електроразпределителната мрежи. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Леденик, Вх. № 2038/16.03.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване разрешение за 
изработване на проект за ПУП, с. Леденик, вх. № 2038 от 16.03.2018 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Кметът на с. Леденик е дал становище. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 1021 

 
На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/; чл. 124-а, ал.1 във връзка със заявление по чл.124-а, ал.5 от Закона 
за устройство на територията /ЗУТ/ с вх. № 53-838-3/ 12.03.2018 г. от „КОЛАРОВ" ООД с 
ЕИК- 104682745, представлявано от Светослав Ангелов Коларов, със седалище и адрес на 
управление- гр. ВеликоТърново 5000, ул. „Зеленка"№86, в качеството му на възложител; 
чл.124-6, ал.1 от ЗУТ във връзка с чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ; чл.59, ал.1 от ЗУТ във връзка с 
предвижданията на ОУП на община Велико Търново и чл.7 от ПНПОУПОВТ; писмо с изх. 
№ 751/ 15.03.2018 г. на Директора на РИОСВ - Велико Търново и положително становище с 
изх. № 20/ 13.03.2018 г. на Кмета на с. Леденик, Великотърновският общински съвет реши: 
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1. Одобрява задание, съставено от заявителя, в качеството му на възложител, за 
изработване на проект за ПУП - ПП за трасета на водопровод и кабелна линия НН с кабел 1 
kV в обхват на ПИ с идентификатори № 43253.103.6 и № 43253.59.296 по КККР на 
неурбанизираната територия от земл. на с. Леденик, общ. Велико Търново, обл. Велико 
Търново за захранване с вода и ток на ПИ с идентификатор № 43253.103.515 по КККР на 
неурбанизираната територия от земл. на с. Леденик, общ. Велико Търново, обл. Велико 
Търново - м. „Късото дере". 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП - ПП за трасета на 
водопровод и кабелна линия НН с кабел 1 kV в обхват на ПИ с идентификатори № 
43253.103.6 и № 43253.59.296 по КККР на неурбанизираната територия от земл. на с. 
Леденик, общ. Велико Търново, обл.Велико Търново с цел захранване с вода и ток на ПИ 
с идентификатор № 43253.103.515 по КККР на неурбанизираната територия от земл. на с. 
Леденик, общ. Велико Търново, обл.Велико Търново - м. „Късото дере”. 

 
Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 12,12 часа. 

 

ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
 
 

МИРОСЛАВ МАРИНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ    

 
РОСЕН ИВАНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
 

КАЛИНА ШИРОКОВА 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
 
 

ПРОТОКОЛИРАЛ: 
 /Д. Филчева/ 
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	РЕШЕНИЕ № 986
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Трябва да призная откровено, че за първи път се задълбочавам толкова в бюджетната прогноза, но първото, което прави впечатление: ние отложихме отчета за следващия месец, и тук бяха едни обяснения, защо това се е случило. Само че тов...
	С цялото ми уважение към финансовия спектър, аз съм сигурен, че те са си свършили работата, но не се знае свише, кой какво им е казал, защото има такива разминавания, такива парадокси... Ще Ви кажа някои от тях. Бюджетна прогноза 2015 г., включва до 2...
	От друга страна, неданъчните приходи също така не са познати. Такса „Смет” е с разлика 1 000 000 лв. – от 5,5 на 6,5 милиона. Не знаем колко събираме, не знаем колко сгради има? Няма промяна в законодателството, Вие сами казвате, че няма прномени в ме...
	И друго – само преди един-два месец ние приехме бюджетната прогноза, когато приемахме бюджета за 2018 г. Забележете: Данък „Сгради” е предвиден плюс 70 000 лв., а такса „Смет” – минус 450 000 лв. Не може да се увеличава данък „Сгради”, а такса „Смет” ...
	Отново казвам: аз съм убеден, че те са го свършили, само че не зная кой отгоре им казва, защото Вие винаги давате една подценена, една консервативна, подценена (както Вие казвате) прогноза, за да може после кметът да разпределя. Ние гласуваме подценен...
	Такова недоразумение като тази данъчна прогноза не можем да подкрепим. Нещо повече, понякога гласуваме „въздържал се”,  но категорично сме против тази бюджетна прогноза, защото тя касае до 2021 година. Да, тя се актуализира във времето, но аз Ви дадох...
	Предстои промяна на промила. Какво ще стане там? Виждаме, че се намаляват приходите като бюджетна прогноза; да не говорим за разходите, там вече сигурно ще загубим един час да Ви говоря. Бюджетната комисия и администрацията трябва да седнат заедно, за...
	Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Реплика. Аз съм твърд привърженик на консервативното планиране. В обратния случай изпадаме в ситуация, в която можем да изхарчим в средата на годината това, което би било приход за цялата година. Консервативното планиране е най-добро...
	Не съм съгласен с аргумента, че прогнозата не е вярна с оглед на разминаването между планирано и събрано, тъй като в последните две години има събрани недобори, за което наистина има заслуга „Местни данъци и такси”. Няма как да се прогнозират събрани,...
	Напълно съм сигурен, че кметът сам не може да разпределя нито един лев. Всяко едно разпределение, свързано с публични средства, минава през Общинския съвет.
	И с трите тези на г-н Витанов не съм съгласен.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Витанов, на мен ми омръзна да обиждате администрацията. На Вас как не Ви омръзна? Ние имаме едни от най-добрите икономисти в общините на България и да кажете, че някой им е казал отгоре да си променят написаното, ми е мног...
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: След като ми се накарахте, да продължа. Аз три пъти казах: „адмирации към администрацията”. Те са два варианта. И щом казвам: „адмирации за администрацията”, значи остава другият вариант; няма трети.
	И още един от тези абсурди, за които Вие казвате: бюджетната прогноза от месец януари, т.е. преди два месеца, се различава в данък „Сгради”. Тогава сме предвидили 70 000 лв. по-малко. Какво се е случило за два месеца? Добре, случило се е нещо, но защо...
	Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА: Г-н Витанов, защото имаме еднократно преизпълнение от „Битова електроника” – недобори от минали години, чрез синдик, внесени през месец декември 2017 г.; непланирани приходи.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания?
	Няма.
	Подлагам на гласуване основното предложение.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 2 беше подложно на поименно гласуване:
	Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Против, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Ан...
	РЕШЕНИЕ № 987
	ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 988 – приложение към протокола.
	ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ОНК приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Във връзка с тази точка възникнаха различни изказвания и обсъждания по време на комисиите и затова искам да разсея някои съмнения, които се направи опит да бъдат внушени тогава. Има няколко неверни тези, които бяха изказани по време ...
	Първата теза беше, че кредитът е натъмно и никой не е запознат с този кредит. Тезата не е вярна. Кредтът е представен още по време на публичното обсъждане на Бюджета за 2018 г., влязъл е в материалите за Бюджет 2018, проведено е самостоятелно отделно ...
	Втората теза, която беше активно защитавана, е, че кредитът не трябва да бъде теглен от фонд ФЛАГ, а трябва да бъде търсен на свободния банков пазар. Със сигурност тази теза не е коректна и не е вярна, тъй като ако кредитът е от свободния банков пазар...
	Третата невярна теза е, че теглейки кредита през фонд ФЛАГ, община Велико Търново, условно казано, ще похарчи повече пари, т.е.,  кредитът ще е по-скъп. На този етап със сигурност не съм съгласен с тази теза, най-малкото по математически причини. Кред...
	Дори и в хипотезата на това, че е възможно общинаВелико Търново да намери кредит на по-ника лихва дори, дори да предположим, че е с 1 % по-ниска лихва, което според мен е малко вероятно, това би означавало на фона на целия срок на кредита годишно оскъ...
	Отделен е въпросът, че срокът за изпълнение на проекта е 30 месеца, което предполага, че този кредит ще бъде със срок на усвояване до 30 месеца. Кредитът евентуално ще бъде усвояван в рамките на съответните етапи за извършването на проекта и няма да б...
	Сумирайки трите неща, ще кажа, че този, който не подкрепи настоящото предложение, е против това общината да прави ремонт и да подобрява енергийната ефективност на детските градини и училищата, включени в проекта.
	И за финал искам да поздравя както Общинската администрация, така и нас, участвайки в този процес, с повишения кредитен рейтинг на община Велико Търново. Това е оценка, както за добрата финансова политика за общината, така и за общата политика, която ...
	Г-жа ВАЛЕРИЯ-ТЕРЕЗА ДОНЧЕВА: Бих искала да започна моето изказване със следната заявка: нашата група ще подкрепи предложението за решение на администрацията за поемането на този дълг. Моето изказване е по-скоро за конкретика по този проект, която е ос...
	Този проект е много хубав. Нашето дълбоко убеждение е, че материалната база на учебната и детските заведения на територията на община Велико Търново се нуждае от такива проекти и тяхното усвояване. Моите въпроси обаче са в следното направление: Може л...
	Второто ми притеснение е да не се окажем в ситуация с ремонт през зимата, като стана на територията на Природо-математическата гимназия.
	Не зная доколко сте запознати, предполагам, че всеки един от Вас има деца и се е докосвал до тези детски заведения, посещавал ги е и му е направило впечатление, че елементарни битови условия липсват в тях. Например, през лятото децата от някои детски ...
	И последният ми уточняващ въпрос и ако може, да ми дадете повече информация за това: предвиждат ли са средства за други учебни и детски заведения на територията на община Велико Търново с оглед подобряване и на тяхното състояние на материалната база з...
	Г-жа Снежана Данева-Иванова отговори на г-жа Дончева, че ще й бъдат предоставени отговори на поставените въпроси.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Ние ще подкрепим това предложение, както сме подкрепяли, даже понякога вървейки срещу собствените си разбирания, финансови ресурси, които гарантират инвестиции, инфраструктура, европроекти.
	Искам да припомня на залата, че преди три месеца ние приехме един пакет от дългове, от кредити, които теглим от фонд ФЛАГ. Г-жа Данева го каза: ние сме запълнили кошничката от 15 % от местните приходи, колкото позволява Законът за общинския дълг и вър...
	Второ, Оперативната програма „Региони в растеж”, „Привлекателна градска среда” - 3 000 000 лв. И те са така – възстановяване - и/или от собствени бюджетни средства. Ние знаем в детайли как се изпълнява досега и много се притеснявам, че може да отидат ...
	Трето, 800 000 лв. – отново: „и/или възстановени от собствени бюджетни средства” – това е за Кризисен център.  Тук станаха три и осемстотин, и шестстотин - четири и четиристотин и осемстотин - пет и двеста. Към ден-днешен, с нашето решение, което ще в...
	Дано да се управляват правилно тези пари  и да се изпълняват обектите качествено и в срок, за да може да не ни бъдат налагани финансови санкции. Като гледам проекта по Старата част, дълбоко се съмнявам. Времето ще покаже.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Аз не разбрах по конкретната точка предлагате да не  го гласуваме, защото стават много дълговете по фонд ФЛАГ ли? Аз наистина не разбирам за какво става дума? Вие казвате: „толкова много милиони”... Сега ако не ги изтеглим с е...
	Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА: Аз само да внеса едно уточнение - „и/или собствени средства”. Когато ние изтеглим кредита от фонд ФЛАГ или от която и да е друга кредитна институция, има един погасителен план, който разписваме заедно с договора и вноските...
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Да го бяхте написали „и/или” при забавяне на плащането от управляващия орган. Много просто и ясно, само че пак не сте го написали.
	Г-н Председател, разбира се, аз започнах с това, че ние ще подкрепим, но ние сме длъжни да изложим пред Общинския съвет, на колко възлиза този дълг засега, който поемаме. И не ми се връща в стари времена, когато ние бяхме в първата петица или десетка ...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Аз попитах какво е решението според Вас. Когато се поставя проблем, трябва да се представи и решение, а казаното от г-н Витанов - че обектите не се изпълняват както трябва, и евентуално ние ще плащаме - това се нарича внушение...
	Защо се изказвате? Какво е Вашето предложение?
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Председател, Вие не можахте да разберете нашата загриженост за нещата.
	Г-н Председател, кажете ми по кое време се изпълниха проектите по предишната програма в ПМГ? По време на зимата ли се изпълниха? Вместо да ни дадете конкретните отговори, за които Дончева попита, Вие тръгнахте да ни обяснявате и да ни вадите от сто кл...
	Така че нека се върнем в точката, да бъдем сериозни и отговорни. Става въпрос за средства, които ще се връщат от следващия кмет и от следващия Общински съвет.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 989
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на местните данъци на територията на Община Велико Търново, вх. № 1986 от 28.02.2018 г.
	ПК по НПУОР, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението.
	Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата комисия – ПК по нормативно-пра...
	Давам думата на Гергана Евтимова за доклад на водещата комисия по нормативно-правна уредба.
	Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: След размислите и страстите, да преминем вече по същество към нашата работа. Само не мога да разбера защо постоянно трябва да караме Общинската администрация да се оправдава за това, че си върши работата. Това й е работата – да ...
	Доклад на ПК по НПУОР.
	По време на обсъждането не бяха направени съществени изменения  и допълнения на проекта. Поради това, на основание чл. 78, ал.2 от Правилника,  предлагам двете гласувания да се проведат в едно заседание.
	Има ли други предложения?
	Няма.
	Поставям на гласуване предложението двете четения да се проведат в едно заседание.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	Поставям на гласуване изменението и допълнението на Наредбата  на първо четене.
	Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 990
	Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 991
	РЕШЕНИЕ № 992
	РЕШЕНИЕ № 993
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	РЕШЕНИЕ № 994
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет на План за действие за 2017 г. и План за действие за 2018 г. за осигуряване на равни възможности за хората с увреждания в Община Велико Търново, вх. № 2010 от 16.03.2018 г.
	ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат Отчета за 2017 г. и Плана за действие за 2018 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	РЕШЕНИЕ № 995
	ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат Отчета за 2017 г. и Плана за действие за 2018 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	РЕШЕНИЕ № 996
	РЕШЕНИЕ № 997
	РЕШЕНИЕ № 998
	РЕШЕНИЕ № 999
	РЕШЕНИЕ № 1000
	ПК по ОС, ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.
	РЕШЕНИЕ № 1001
	ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Има становище на кмета на с. Беляковец.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1002
	ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Кметът на с. Самоводене е дал становище.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1003
	ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Има положително становище на кмета на с. Арбанаси.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1004
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, публична общинска собственост, преместваем павилион с предназначение „търговска дейност”; гр. Велико Търново, Вх. № 2017 от 16.03.2018 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението по точка 20.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1005
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, частна общинска собственост, с. Шереметя с предназначение „лекарски кабинет”, Вх. № 2025 от 16.03.2018 г.
	ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението.
	Има становище на кмета на с. Шереметя.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване това предложение.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1006
	ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението.
	Има становище на кмета на гр. Дебелец.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1007
	ПК по ОС приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1008
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от Общинския поземлен фонд в полза на читалище, с. Церова кория за срок от 10 години, Вх. № 2021 от 16.03.2018 г.
	ПК по ОС, ПК по ОНК, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Кметът на с. Церова кория е дал положително становище.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1009
	ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Кметът на село Беляковец не присъства на заседанието и не е представил становище по предложението.
	Предлагам да гласуваме отлагане на точката.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от Закона за опазване на земеделските земи, гр. Велико Търново, Вх. № 2023 от 16.03.2018 г.
	ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Подлагам на гласуване предложението по точка 26.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1010
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от Закона за опазване на земеделските земи, с. Дичин, Вх. № 2024 от 16.03.2018 г.
	ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Тъй като кметът на село Дичин не присъства на заседанието и не е дал становище по предложението, предлагам да отложим тази точка.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Списък за 2018 г. на общинските жилища по предназначение, брой, вид и местонахождение, вх. № 2016 от 16.03.2018 г.
	ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Предлагам да преминем към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1011
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне на основна месечна наемна цена за 1 кв.м. полезна площ на общинските жилища за 2018 г., вх. № 2018 от 16.03.2018 г.
	ПК по ОС, ПК по БФ, ПК по ЗСД приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1012
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на общинско жилище – апартамент № 16 на ул. "Драган Цончев" № 21, находящ се в гр. Велико Търново, в списъка на жилищата за продажба - продажна цена в размер на 60 900 лв. Вх. № 2026 от 16.03.2018г.
	ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1013
	ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението по точка 31.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 1014
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отмяна на Решение № 842 от 26.10.2017 г. на Великотърновския общински съвет за продажба на общински жилищен имот, Вх. № 2030 от 16.03.2018 г.
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